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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

18. zasadnutie           dňa 15.02.2021           začiatok o 9.00 h 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Ing. Dušan Biž 

2.   Ing. Peter Bobík 

3.   MUDr. Iveta Čeplíková 

4.   Miroslav Davala 

5.   Ing. Peter Duč 

6.   PhDr. Daniela Fecková 

7.   Ing. Jozef Gazdag 

8.   Bc. Jozef Gedeon 

9.   MVDr. Ivan Hrdlík 

10. Ladislav Ivan 

11. Mgr. Viera Mokáňová 

12. Mgr. Roman Ostrožovič 

13. Mgr. Jindřich Sosna 

14. Ing. Jaroslav Soták 

15. Ing. Martin Telepovský 

16. MUDr. Dušan Tomko 

17. František Tomko 

18. MUDr. Ľudmila Vasilková 

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Mgr. Martin Begala 

     2.   Koloman Demeter 

     3.   Ing. Gejza Gore 

     4.   Babken Chačlarian 

     5.   PhDr. Beáta Kereštanová 

     6.   Jozef Krucovčin 

 

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove Mgr. Peter Sovák prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 

 

 

 



Strana 2 z 55 

B o d  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 18. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal poslancov mestského 

zastupiteľstva  aj  všetkých ostatných prítomných. Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje 

nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 poslancov je prítomných 18 poslancov, 

mestské zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.   

 

 

 

B o d  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Interpelácie a podnety poslancov 

5. Diskusia 

6. Informatívna správa z individuálneho rokovania Komisie finančnej a hlasovanie „per rollam 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

8. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 

9. Prevod nehnuteľného majetku mesta (Juraj Ferčák a Helena Ferčáková) 

10. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ján Gojdič 

a Anna Gojdičová) 

11. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Anton Boršč 

a Valéria Borščová) 

12. Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Marián Barilič 

a Ingrid Bariličová) 

13. Prenájom nehnuteľného majetku (POWER DEVELOPMENT s.r.o.) 

14. Prenájom nehnuteľného majetku (Orange Slovensko, a.s.) 

15. Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme (Gréckokatolícka eparchia Košice) 

16. Zriadenie vecného bremena (VSD, a.s.) 

17. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (VSD, a.s.)  

18. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (VSD, a.s. v zastúpení EL PRO KAN, 

s.r.o.) 

19. Prevod nehnuteľného majetku mesta (trafostanica VSD, a.s.) 

20. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní 

a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných priestranstvách 

21. Zmeny a doplnky č. 6 Územného plánu mesta Trebišov 
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22. Dodatok č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, ktorým sa 

vymedzujú záväzné časti Územného plánu mesta Trebišov 

23. Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami 

24. Revitalizácia športového areálu Slavoj 

25. Vodozádržné opatrenia v Trebišove – Kutnohorská 

26. MŠ Hviezdoslavova – obnoviteľný zdroj energie 

27. Obstaranie nájomných bytov – Trebišov – sídlisko JUH I., 2 x 39 bj a ich financovanie  

28. Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne 

29. Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly 

30. Správa o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania vybraných dotácií poskytnutých z rozpočtu 

mesta Trebišov na podporu športových klubov a športových aktivít v roku 2019 

31. Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov pri zákazke – „Rekonštrukcia miestnych 

komunikácii 

32. Správa o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trebišov 

v Základnej škole M. R. Štefánika 910/52, Trebišov za rok 2019 

33. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2020 

34. Rôzne 

35. Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 18,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 

 
 

 

B o d  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. MUDr. Iveta Čeplíková 

2. Ing. Martin Telepovský 

3. Ing. Peter Bobík 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 17,  proti: 0,  zdržalo sa: 1, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 
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Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 18.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. Bc. Jozef Gedeon 

2. Ing. Dušan Biž 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadane 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 

 

 

 

B o d  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram tento bod. 

 

Ing. Telepovský: 

Pekný deň všetkým prítomným. Pán primátor, ja by som vás chcel v mene občanov obce MČ 

Milhostov požiadať, až to klimatické pomery dovolia, o riešenie problému s odvedením povrchových 

vôd v obci, resp. MČ Milhostov. Tento rok vzhľadom na veľmi zlé klimatické pomery v podstate celý 

Milhostov pláva a situácia v obci je veľmi, veľmi zložitá a je potrebné nejakým spôsobom problém 

odvedenia vôd v tejto časti mesta riešiť. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Berieme to samozrejme ako podnet aj ako urgentnú záležitosť týkajúcu sa práve MČ Milhostov. Ja len 

pre doplnenie informácie, ktorá bola vznesená z vašej strany poviem to, že mesto už vykonalo 

obhliadku všetkých problematických úsekov týkajúcich sa mesta a hlavne MČ Milhostov, kde bolo aj 

dohodnuté, alebo kde bol navrhnutý aj režim a postup prác, ktoré bude vykonávať pracovná skupina 

mesta. Zároveň v čase zlých poveternostných podmienok, keď došlo k väčšiemu úhrnu zrážok na 

území mesta, boli aj vykonané niektoré činnosti zo strany mesta aj na požiadanie obyvateľov aj na 

základe vyhodnotenia krízového štábu mesta, čiže bolo vykonané odvodnenie problematických 

úsekov, ale nie je to skompletizované. Mesto má v pláne v nasledujúcom období hneď, ako to 

klimatické pomery dovolia, vykonať potrebné činnosti na to, aby sme tento problém vyriešili. 

O konkrétnych podrobnostiach vás poinformuje  aj pán prednosta, keďže je navrhnutý nejaký plán 

činnosti. Nech sa páči, pán Mgr. Sovák. 

 

Mgr. Sovák: 

Prajem všetkých dobrý deň. Vážený pán poslanec, áno, stredu som išiel pozrieť na miesto činu na tie 

vody, ktoré boli pri rybníku aj pri časti nachádzajúcej sa do západnej časti Milhostova. Bol tam aj pán 

poslanec Ing.  Bobík a boli tam aj niektorí obyvatelia. Bolo to tam narýchlo zvolané, lebo mysleli sme, 

že hneď na druhý deň budeme čerpať, ale štvrtok vlastne prišla tá kalamita, čiže dostali sa tam iba 

vodohospodári k rybníku a tí prečerpávali vodu do Trnávky.  Ak sa zlepší tá poveternostná situácia, 

resp. tie mrazy, oni tam pôjdu naďalej čerpať tú vodu, aby klesla aj tá spodná voda z pivníc tých ľudí 

a samozrejme, ja navrhujem, sme sa o tom bavili na vedení mesta, aby sa stretla MČ Milhostov, 

komisia a prejednali tam niektoré body, napr. aby sa obnovilo rokovanie s vlastníkom pozemku v 

západnej časti Milhostova. Ďalej, aby sa pozrelo na tú prečerpávaciu stanicu povrchových vôd pri 

rybníku, ktorá je nefunkčná. Je to majetok Hydromeliorácií, š. p. Bratislava, čiže aby sa vybavilo 

nejaké stretnutie a aby sa tá prečerpávačka spojazdnila, to by tiež dosť pomohlo. Ako som spomenul, 

vodohospodári začnú prečerpávať povrchovú vodu zo záchytnej nádrže do toku Trnávka v najbližších 

dňoch a potom v roku 2021 nastúpi naša skupina na zabezpečenia vyčistenia sprietočnenie kanálu 

z južnej časti Milhostova, ako aj severnej, ktoré sú vlastne majetkom mesta. Čiže toto, by sme potom 

na tej MČ Milhostov, ak dovolí tá pandemická situácia možno v najbližších týždňoch, potom sa 

dohodneme a preberieme tam tie body. Stačí to takto? 
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PhDr. Čižmár: 

Činnosti, pracovné činnosti samozrejme budú spustené hneď ako to počasie dovolí, ale celkový 

harmonogram a priebeh prác, bude koordinovaný aj za účasti, resp. za spolupráce so zástupcami MČ 

Milhostov. 

 

Ing. Bobík: 

Prajem pekný deň všetkým. Tak  samozrejme, ja som smeroval k tomu istému, takže keďže to už 

odznelo, tak len vlastne doplním tú informáciu tak, jak hovoril aj pán prednosta. Prešli sme tie 

problematické veci minulý týždeň. Ja len sa pripájam k tomu, aby sme, keďže už máme v rozpočte 

aspoň na jednu časť realizáciu v tej časti smerom pri ihrisku, tak aby sme vlastne aspoň túto časť 

v tomto roku zrealizovali. Tá západná časť jak hovorí pán prednosta, tam aj vďaka tomu, že bude treba 

riešiť aj majetkovoprávnu stránku, tak potrvá asi troška dlhšie a samozrejme možno bude treba 

vyčleniť aj ďalšie prostriedky z rozpočtu. Navyše tam do toho vstupujú aj meliorácie, takže aby sme to 

mali v tomto roku, aby sme to mali v pozornosti, a aby sme to aspoň to, čo sa dá vyriešili v tomto roku 

a zvyšok prípadne potom v ďalších. Lebo problém toho odvodnenia ako  je vidieť je vtedy, keď sú 

klimatické podmienky nevyhovujúce a to bohužiaľ neovplyvníme. Takže päť rokov problém nebol 

a samozrejme až teraz postupne vyplával, takže budeme musieť to vyriešiť. Takže tá prvá moja 

interpelácia je už vlastne len konštatovaním toho, čo už  bolo povedané. 

Tá druhá interpelácia, tá sa týka len problematiky nakladania s odpadom. Chcel by som len poprosiť, 

aby sme pokiaľ možno čím skôr aktualizovali informácie na webovom sídle mesta v súvislosti s tým, 

ak si ľudia zmenili frekvencie vývozu, tak aby mali informácie, kedy jednotlivé trasy sú v rámci plánu, 

či už pri dvojtýždňovom vývoze, alebo pri mesačnom. A samozrejme informácie aj o tom, akým 

spôsobom budeme označovať nádoby v týchto prípadoch  pre tie nádoby, ktoré sú voľne prístupné pre 

technické služby. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tieto informácie budú samozrejme aktualizované. Momentálne nejaký časový plán a návrh komplikuje 

pandemická situácia, ktorá znemožňuje navrhnúť nejaký presný harmonogram, ale určite aj vzhľadom 

na to, že prideľovanie a riešenie tých čipov, ktoré majú byť na každej vývoznej nádobe, alebo kuka 

nádobe, tak toto musí podliehať aj vhodným poveternostným podmienkam, preto z uvedeného dôvodu 

hneď ako to bude možné spustíme tento režim, následne ľudia dostanú informáciu tak, ako už sú 

prostredníctvom niekoľkých infolistov informovaní, budú tieto informácie pravidelne publikované tak, 

aj v papierovej podobe v infoliste, ďalej na webovom sídle a na sociálnych sieťach. Dokonca 

v mnohých prípadoch hlavne tam, kde je tá dostupnosť informácií problematická, tam posúvame tieto 

informácie aj prostredníctvom letákovej podoby, takže ľudia tieto informácie dostanú. Uvedomujeme 

si, že je potrebné, aby ten systém vývozov a hlavne frekvencie boli zaužívané a hlavne, aby fungoval 

jednotný systém, na ktorý si ľudia nastavia vývoz, či už pri rodinných domoch alebo pri bytových 

blokoch.  

Ešte k otázke čistenia kanálov. Ja len pripomeniem, že tieto čistenia prebiehajú v pravidelnom režime 

na území mesta. Mesto má napríklad aj úlohu takúto činnosť vykonať aj v mestskej časti za koľajami, 

kde je podobná situácia. V mnohých prípadoch, to si treba uvedomiť, že v mnohých prípadoch 

narážame na základný problém, to sú majetkové veci, ktoré aspoň v našom prípade spôsobujú potom 

problém, že nevieme zasiahnuť do cudzej správy napr. v prípade hydromeliorácií napriek tomu, že 

práve to zanedbanie takýchto prietokových kanálov potom spôsobuje v konečnom dôsledku ohrozenie 

obyvateľstva a ich majetku, ale rieši sa to, upozorňujeme, takisto rokujeme. Čo je v našich silách, 

samozrejme v našich priestoroch alebo v našej správe čistíme. Ak bude nutné, vieme na seba prevziať 

aj nejakú úlohu pri čistení iných úsekov, ale toto musí byť výsledkom nejakého prerokovania a hlavne 

vysporiadania medzi jednotlivými inštitúciami. Takže aj v prípade Milhostova bude podobný postup 

a bude koordinovaný s výborom pre mestskú časť, resp. s komisiou pre túto mestskú časť.  

 

Ing. Gazdag: 

Dobrý deň prajem. Ja by som sa chcel opýtať, že či máme nejaké nové zistenia ohľadom projektu 

TIOP.  
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PhDr. Čižmár: 

Terminál integrovanej osobnej prepravy je projekt, ktorý podľa vyjadrenia ministerstva dopravy, by sa 

mal začať realizovať v tomto roku, konkrétne na základe informácií aj poskytnutých informácií 

z úradu štátneho tajomníka, predpokladá sa, že začiatkom by mal byť mesiac máj. Momentálne je 

proces realizácie tohto projektu vo fáze ukončenia výberového konania na dodávateľa. Samozrejme, 

konkrétne detaily z fázy pripomienkovania alebo dotazovania my nemáme. Ministerstvo dopravy nám 

tieto informácie ponúkne, alebo resp. poskytne až vo fáze, kedy táto súťaž bude definitívne ukončená. 

Aj na základe publicity, tzn. informácií, ktoré zverejnili, je pravdepodobnosť realizácie tohto projektu 

už v aktuálnom roku 2021, čo dúfame veľmi veľká. Takže veríme, že v roku 2021 sa začne toto jedno 

z najväčších investícií vôbec v histórii na území mesta a že v konečnom dôsledku prinesie zhodnotenie 

majetku, ktorý sa nachádza na území mesta a poskytne dostatočný komfort nielen medzimestskej ale aj 

mestskej doprave a zároveň poskytne priestor na možnosť aj alternatívnych foriem dopravy na čo sa 

v mnohých prípadoch aj ľudia dotazujú. Takže, zatiaľ predbežne termín avizovaný z ministerstva 

dopravy je máj 2021. 

 

Ing. Gazdag: 

Ďakujem. A ešte jedna otázka. Ako, alebo v akej fáze sa nachádza projekt kompostáreň? 

 

PhDr. Čižmár: 

Projekt kompostáreň je vo fáze podania žiadosti. Dnes, v rámci bodu Rôzne bude sa upresňovať 

materiál formou uznesenia. To už bližšie vysvetlí pri vstupe, konkrétne pri uvedení tohto bodu pani 

zástupkyňa. Momentálne sme vo fáze, kedy čakáme na odborné hodnotenia, potom následne aj na 

vyrozumenie o úspešnosti tohto projektu. Tieto projekty aj zberný dvor, aj kompostáreň sú z hľadiska 

odpadovej politiky pomerne dôležité. Dúfame, že sa podarí naplniť tie predsavzatia, resp. snahy, ktoré 

máme aby sme odpadové hospodárstvo aspoň podmienkami a vytvorením predpokladov aj pre 

obyvateľov, aj pre podnikateľov dostali do takej pozície, aby sme pokračovali v tom, čo sme sa 

dohodli aj my ako mestské zastupiteľstvo aj vy, v rámci komisií, tzn. aby sme dosiahli vyššiu mieru 

separácie odpadu a zníženie miery tvorby zmiešaného odpadu a s tým súvisiace aj zhodnocovanie 

odpadu ako takého.  

 

Ing. Gazdag: 

Ďakujem. A ešte, ako to vyzerá, zberný dvor, čo sa má rekonštruovať? 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, pani zástupkyňa. 

 

Mgr. Mokáňová: 

Dobrý deň všetkým. Aj zberný dvor, aj kompostáreň sú v štádiu odborného hodnotenia. Dostali sme 

výzvy na doplnenie žiadosti. To gro v obidvoch prípadoch sa týka finančnej analýzy. Pred 

zastupiteľstvom ste dostali jedno uznesenie, ktoré sa týka práve zmeny financovania kompostárne. Sú 

tam minimálne zmeny, naša spoluúčasť sa navyšuje o 6 centov a výška žiadosti o 1,20 €, keď si dobre 

pamätám. Vyplynulo to z toho, že bolo potrebné doplniť, prípadne upresniť niektoré veci vo finančnej 

analýze. Pri zbernom dvore zatiaľ pani inžinierka, ktorá nám spracovávala žiadosť a pracuje teraz aj na 

doplnení žiadosti, tak neavizovala, žeby sme potrebovali zmeniť. To je vlastne to posledné štádium, 

dúfam, že splníme všetky požiadavky, ktorý riadiaci orgán má a že žiadosti budú splnené, aby sme 

mohli tak, ako pán primátor povedal, vytvárať podmienky pre to lepšie separovanie a lepšie nakladanie 

s odpadom v meste Trebišov.  

Ing. Gazdag: 

Ďakujem pekne. 

 

MUDr. Vasilková: 

Príjemný dobrý deň prajem všetkým. Ja tu mám nejaké podnety od občanov. Chcela by som sa opýtať 

za nich, či existuje nejaká koncepcia obnovy trebišovského parku, alebo ako vidíme, vlastne park nám 

pred očami, vlastne teda jeho stromy nám umierajú. Najlepšie to bolo vidieť po tej strašnej búrke 
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štvrtkovej, po fujavici, keď ste sa prešli po parku cez víkend, tak množstvo popadaných stromov. Naša 

generácia má povinnosť zachovať park aj pre budúcnosť, už aj preto, lebo z historických pamiatok 

nám tu ostal vlastne už len park s areálom kaštieľa a kostol. Park, to vlastne nie sú len tie chodníky 

a amfiteáter. Takže, moja otázka smeruje, čo s parkom trebišovským? 

Ďalšia otázka, tiež sa týka parku. Ako funguje jazierko, teda výmena vody a čo s vinárňou, ktorá tam 

teda mala byť? Ďakujem pekne za odpoveď.  

 

PhDr. Čižmár: 

Obnova trebišovského parku je podmienená dendrologickým výskumom. To znamená, nejaká 

samostatná výsadba z iniciatívy, či už občanov, rôznych organizácií alebo mesta, nie je možná, musí 

podliehať koncepcii, ktorá je schválená hlavne z úrovne pamiatkarov. Takže z uvedeného dôvodu ak 

takéto riešenie príde, budete samozrejme o ňom informovaní. Tak, ako máme možnosť pri 

jednotlivých stretnutiach, či už s ochranármi, alebo s odborníkmi z danej oblasti. Stretávame sa 

s dvoma názormi, jeden názor hovorí o tom, že tá koncepcia by mala byť postavená na tom, aby park 

mal charakter taký, ako v jeho čase, keď začala jeho výsadba a úprava, tzn. v podobe anglického 

parku. Ďalšie názory, ako to prezentujú mnohí odborníci je taký, žeby mal byť ponechaný 

samoobnove, aj toto je jeden z názorov, ktorý hovorí o dôležitosti a poukazuje na iné oblasti v rámci 

Slovenska. Každopádne tieto veci sú koordinované tak s Múzeom a Kultúrnym centrom južného 

Zemplína, ktoré v tejto oblasti aj vyvíja svoje aktivity a plus aj s pamiatkovým ústavom. Takže, 

v prípade, že mesto bude mať pripravený nejaký návrh z takéhoto postupu, budeme vás informovať 

a budeme ho aj realizovať. Zatiaľ v tejto podobe sanujeme stav, ktorý je v parku. Ten je bohužiaľ 

ovplyvnený častokrát aj poveternostnými podmienkami, či už v čase dlhodobých dažďov, alebo teraz 

pri veternej smršti. Ešte na doplnenie pán Ing. Duč s faktickou poznámkou. 

 

Ing. Duč: FP 

Dobrý deň prajem všetkým. Dámy a páni, obnova parku alebo tej historickej časti parku, v prvom 

kroku bude realizovaná, alebo už mala byť realizovaná v minulom roku v rámci víťazného projektu 

participatívneho rozpočtu, ale kvôli tej situácii, o ktorej všetci vieme, to nebolo možné. Všetky aktivity 

participatívneho rozpočtu z minulého roku budú presunuté na tento rok, tzn. realizačná fáza bude tento 

rok a jedným víťazným projektom je aj, presný názov vám poviem - Obnova historickej aleje. 

Predkladateľom tohto projektu je Ing. Stanislav Štefan a suma vlastne vynaložená na tento projekt je 

cca 10 tis. euro. Jedna sa o tú pagaštanovú alej, ktorá je vlastne tvorená pagaštanom  mliečnym, je tam 

veľa stromov bútľavých, veľa stromov vyvrátených, zrúbaných atď. Tak v rámci tohto projektu má 

dôjsť k dendrologickému prieskumu odborným orezom dendrologa, a následne k výsadbe 14 nových 

stromov a výrubu tuším 11 už napadnutých stromov, aby sa postupne táto alej obnovovala, 

samozrejme to je jedna vec. Druhá vec, už aj v minulosti sme mali rozpracované nejaké žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok práve zameraných na obnovu a ochranu nášho historického parku, ale 

tie boli skôr orientované na takú nižšiu alebo prízemnú flóru, nie na stromy ako také. A ako spomínal 

pán primátor, je tam veľmi dôležitá komunikácia aj s ochranármi, pretože nemôžeme si vysadiť strom 

tam, kde sa nám zachce, aj keď je to čudné, ale nemôžeme. Všetko musí byť prísne koordinované 

s ochranármi, historikmi a teda pamiatkarmi. No, ale hovorím, táto obnova pagaštanovej aleje je 

v pláne a ak epidemiologická situácia dovolí, tak to bude realizované v tomto roku. Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

A na doplnenie k otázkam, ktoré boli predložené ako ďalšie, v prípade úpravy čistenia rybníka, sme 

takéto aktivity vyvíjali v minulých rokoch, koordinujeme ich aj s tunajším rybárskym zväzom, ktorý 

zastupuje tu prítomný pán poslanec Tomko. Všetky činnosti, ktoré súvisia so správou rybníka, sú 

vykonané po dohode týchto dvoch organizácií, tzn. mesto a tunajší rybársky zväz. Našou snahou je, 

aby  ten rybník okrem nejakej spoločenskej hodnoty, ktorú máme možnosť využívať ako občania 

v prípade člnkovania, ponúkal aj tú druhú pridanú hodnotu v tom, že je chovným rybníkom. A toto už 

je vlastne v správe a na zodpovednosť práve tunajších rybárov. Takže áno, vyvíjame aktivity, aj sa 

realizujú v priebehu roka. Sú koordinované tak, aby sme zachovali ten charakter, ktorý ľudia  poznajú. 

No a čo sa týka vinárne, vináreň ako taká, bola predmetom projektu, ktorý bol realizovaný ešte 

dávnejšie. Následne sa stala aj predmetom súdneho sporu, tzv. zelený park, ktorý je naďalej živý 
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a prebieha, takže konkrétne úpravy, zásahy, prípadne nejaké rekonštrukcie momentálne nie sú možné. 

V tomto prípade prebiehajú na úrovni mesta a spoločnosti, ktorá realizovala zásah a úpravu parku, 

prebieha súdny spor a my len dúfame a budeme radi ak budeme v ňom úspešní. Tento spor prebieha už 

myslím tretie funkčné obdobie. Takže sami sme zvedaví na výsledok a v prípade, že tento súdny spor 

bude úspešný pre mesto, tak bude priestor na to, aby mesto mohlo v aktivitách na zveľadenie, prípadne 

na obnovu tohto objektu pokračovať ďalej.  

 

Ing. Biž: 

Dobrý deň prajem všetkým. Mám niekoľko interpelácií, resp. podnetov. Vidíme, že aj vlani aj v čase 

pandemickej situácie mesto rekonštruovalo a zhodnocovalo majetok mesta. Aj budova kasky, kde sídli 

mestská tržnica, dostala nový šat vo forme obnovy fasády a v súvislosti s tým sa chcem spýtať, aké 

mesto má plány s touto budovou. A druhá otázka v súvislosti s tým, je tam ešte pred tou fontánou na 

tom námestí Bohuslava Romana plocha, ktorú by bolo treba zrekonštruovať, dlažbu. Samozrejme len 

po fontánu, lebo vieme aké sú tam majetkovoprávne vzťahy, kde končí majetok mesta a začína 

súkromný majetok. A či by nebolo možné tam potom ponúknuť tú plochu ak by sa zrekonštruovala 

podnikateľským aktivitám, nejakú letnú terasu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Z hľadiska nejakých investičných zásahov v prípade kultúrneho a spoločenského strediska ako ho 

poznáme z minulosti, táto budova potom, čo prešla výraznou obnovou, je momentálne vyťažená 

hlavne v podobe nájomných priestorov podnikateľov, aj na základe zásahu rekonštrukcie tejto budovy 

sme zaznamenali zvýšený dopyt o obsadenosť týchto priestorov. Mesto okrem obnovy vonkajšieho 

plášťa a úpravy blízkeho okolia, rieši aj rekonštrukciu sociálnych zariadení vo vnútri a ďalšie 

naplánované činnosti. Aj z uvedeného dôvodu máme zato, že v najbližšom období je zrejme, aj opäť sa 

odvolám aj na pandemickú situáciu zrejme aj po nejakom zmiernení tých problémov, ktoré súvisia 

s pandémiou, bude veľký predpoklad, že tieto priestory budú naplnené, pretože na úrovni oddelenia 

výstavby a majetku sa stretávame so zvýšeným záujmom o prenájom týchto priestorov. Mestskú 

tržnicu ako takú, chceme zachovať, má dobrú odozvu medzi obyvateľstvom, poskytuje aj možnosť 

predaja domácich výrobkov, je sústredená v centre mesta, dobre dostupná pre väčšinu obyvateľov. 

Zároveň máme záujem tak, ako to bolo avizované aj v tvojej otázke pán poslanec, riešiť priestor pred 

budovou KaSS, tzn. priestor, ktorý patrí mestu. Je to aktivita, ktorú by sme chceli realizovať v tom 

nasledujúcom období, tzn. v najbližších dvoch rokoch. Spôsob a formu riešenia, či už vizuálne, alebo 

potom praktické, konkrétne k rekonštrukcii, alebo k úprave, prejednáme samozrejme aj s vami 

poslancami. Sme limitovaní majetkovými pomermi, tzn. mesto nedisponuje celým námestím a druhá 

vec taká podstatná je, že mesto musí prihliadať aj na celkový vizuál a estetické zobrazenie celého tohto 

realizovaného projektu potom v budúcnosti. Takže, budeme sa snažiť to upraviť do takej podoby, aby 

to nenarúšalo nejaký celkový dojem a zároveň, aby sa ten priestor konečne dal do stavu, ktorý už 

zodpovedá  dnešnej dobe, pretože si uvedomujeme, že je pekné, že máme zrekonštruovanú budovu, ale 

musí tomu zodpovedať už aj priestor pred. My sme sa snažili vyriešiť vstup do tejto budovy aj to 

priečelie, čo sa nám dúfam čiastočne aj podarilo. Teraz zostala už len tá posledná úloha, doriešiť časť 

námestia smerom k budove pošty. Ak to scelíme, myslím si, že bude to zaujímavý priestor aj na 

aktivity, o ktorých si hovoril, vyriešením nejakej terasy alebo poskytovaním služieb pre obyvateľov 

mesta.  

 

Ing. Biž: 

Dobre ďakujem. Ku komfortu dopravy aj plynulosti premávky prispeje určite aj vybudovanie troch 

kruhových objazdov. Viete nám povedať, resp. občanom, aká bude postupnosť, naliehavosť výstavby, 

ktorý pôjde prvý, druhý atď.? 

 

PhDr. Čižmár: 

Súťaž na dodávateľa pre realizáciu týchto veľkých rekonštrukcií je vo fáze priebehu, tzn. ešte pred 

ukončením. Z nášho pohľadu prioritnou činnosťou, alebo prioritou pre nás ako mesto, bude doriešenie 

svetelnej križovatky. To znamená, práve svetelnou križovatkou začneme ako prvou, a potom následne 

budú pokračovať ďalšie, tzn. kruhová križovatka pri mestskom kultúrnom stredisku a kruhová 
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križovatka na Vratnej ulici. Čo sa týka technického riešenia, to najťažšie bude práve na svetelnej 

križovatke, tam si to bude vyžadovať aj obmedzenia v doprave. Sme v stálom  jednaní s dopravným 

inšpektorátom, takisto budeme koordinovať postup prác tak, aby sme čo najmenej skomplikovali 

situáciu pre ostatné druhy dopravy. Vzhľadom na to, že pokiaľ sa naplnia tie plány, ktoré už tu boli 

dnes prezentované sa začne aj s výstavbou terminálu integrovanej osobnej prepravy. Tak zvlášť táto 

severná časť mesta, konkrétne oblasť stanice, Ulice Čsl. armády, bude výrazne zaťažená. Dúfam, že sa 

nám podarí tieto práce skoordinovať a hlavne riešenie kruhových križovatiek, teraz svetelnej 

križovatky bude zrealizované čo najskôr k spokojnosti aj vodičov a samozrejme aj obyvateľov 

okolitých častí. Takže, z pohľadu priorít svetelná križovatka ako prvá, potom následne Vrátna ulica 

a mestské kultúrne stredisko. 

Ešte s doplnením, s faktickou poznámkou Ing. Duč. 

 

Ing. Duč: FP 

Ja len aby som to celkom do detailu doplnil. Presne ako vravel pán primátor, priorita je tá súčasná 

svetelná križovatka, kde bude tá najväčšia kruhová križovatka v meste alebo teda okružná, a po 

konzultácii s dopravným inšpektorátom aj s ďalšími členmi komisie výstavby a majetku sme stanovili 

ako  najvhodnejší harmonogram v prvom rade tá spomínaná svetelná v kombinácii s okružnou 

križovatkou na  križovatkách Nemocničná, SNP, Vrátna spolu s tým vnútroblokom na sídlisku Juh. Až 

sa toto ukončí, tak následne bude paralelne spustená rekonštrukcia križovatky mestské kultúrne 

stredisko a parkoviská na Kutnohorskej ulici. 

 

Ing. Biž: 

Nevieme presne kedy tá svetelná sa bude rekonštruovať? 

 

Ing. Duč: 

Ak sa nemýlim, tak v dohľadnej dobe by malo byť ukončené verejné obstarávanie, lebo to už bolo 

spustené s predpokladanou  hodnotou zákazky 1 589 tis. s DPH a niekedy koncom februára 

jednoducho by mal byť termín na predkladanie ponúk od jednotlivých uchádzačov. Samozrejme jedná 

sa o vestníkovú súťaž realizovanú externým obstarávateľom a až k tomu dôjde, tak tam budú prebiehať 

aj určité termíny, ktoré je potrebné dodržať a predpokladám, že k odovzdaniu staveniska by mohlo 

dôjsť niekedy v priebehu, koncom mesiaca marec. Tak by to mohlo byť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Len pre  lepšiu informovanosť aj obyvateľov, určite konkrétne termíny, upozornenia, odstávky, resp. 

režim fungovania dopravy, budeme dávať na známosť nielen prostredníctvom webového sídla, ale 

samozrejme aj prostredníctvom infolistu. Budeme zvlášť informovať obyvateľov okolitých bytových 

blokov. Aj na základe pracovných stretnutí, ktoré ešte organizoval autor projektu spolu s dotknutými 

organizáciami, ktoré vlastnia siete, či to boli vodári, distribúcia alebo telekomunikácie, bolo 

vyhodnotené, že ideálnym riešením by bolo pokiaľ by sa celá táto rekonštrukcia dokázala vtesnať do 

prvej polovice roka, resp. do ukončenia letných prázdnin, prázdninového obdobia, aby následne od 

mesiaca september sa odľahčila táto časť a mohlo sa pokračovať v ďalšej časti mesta. Z pohľadu 

nejakej náročnosti sa najjednoduchšou zatiaľ javí kruhová križovatka pri mestskom kultúrnom 

stredisku, kde nie sú plánované ani avizované žiadne obmedzenia v doprave tak, aby sme vylúčili 

dopravu u tejto časti mesta. Čiže dochádzajúci, alebo resp. rodičia, ktorí prinášajú detí k základnej 

škole, nebudú nejak výrazne obmedzovaní, horší prípad bude práve svetelná križovatka. Tam tá 

postupnosť prác a hlavne odstávky budú riešené operatívne a budeme tomu musieť prispôsobiť celý 

systém dopravy. Tu sa samozrejme budeme spoliehať aj na spoluprácu s dopravným inšpektorátom 

a budeme to koordinovať tak, aby neboli zasiahnuté, alebo aby boli minimálne zasiahnuté aj či už 

obyvatelia alebo podnikatelia, prípadne dopravcovia, ktorí vykonávajú formu mestskej alebo 

medzimestskej dopravy.  

 

Ing. Biž: 

Ďakujem. Ďalší podnet sa týka toho, že zber plastového odpadu sa uskutočňuje hlavne v lokalitách na 

území mesta traktor s vlečkou, chodí a zberá ten plast, odpad, je to tak. A všimol som si vlani, v závere 
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roku, hlavne, keď je veterné počasie, tak dochádzalo k tomu a išiel som po Gorkého ulici, že vlastne 

začalo im to vyfukovať ten plastový odpad. Nebolo toho veľa, ale či by nebolo možné uvažovať, aby 

sa po území mesta pohyboval nejaký valník, zaplachtované aby to bolo trošku, aj komfortnejšie 

z pohľadu toho, že sa to pohybuje po meste  traktor s vlečkou. 

 

PhDr. Čižmár: 

Áno, tento odpad, alebo táto vyseparovaná zložka bola zabezpečovaná aj sieťou. Samozrejme, je to 

v kompetencii technických služieb. Požiadam námestníka Davalu, aby zodpovedal na túto otázku, na 

tento podnet. 

 

Davala: 

Dobrý deň prajem vážené dámy, vážení páni, poslanci. Beriem to ako podnet, je to možné v prípade, 

keď sa zbiera alebo zváža tento odpad na traktorovú vlečku, dochádza tam k nejakému úniku tých 

plastov. Práve traktorová vlečka sa využíva kvôli tomu, aby ten zber prebehol rýchlejšie, zbiera sa 

vlastne aj do skriňových vozidiel. Upozorním našich pracovníkov, aby zabezpečili tento odpad, aby sa 

toto nedialo. Ďakujem.  

 

Ing. Biž: 

Ja som len tým chcel povedať, či by sa nedalo využiť nejaký valník. Ak nie, tak možnože do budúcna 

uvažovať na zakúpenie nejakého zaplastovaného, ktorý by to zbieral komfortnejšie. Či už aj prší alebo 

fúka, tak by to nebol problém.  

 

Davala: 

Samozrejme, že je to pravda, len vzhľadom na technický stav vozového parku v technických službách, 

nie je možné zabezpečiť zber, či už papiera alebo plastového odpadu, separovaného odpadu technikou, 

ktorá je uzavretá. To znamená, že sa užívajú aj otvorené formy zberu. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ale určite je to jedna z možností, ktorú budeme pravdepodobne sa snažiť využiť do budúcnosti aj 

v súvislosti s doplnením vozového parku. V prípade úspešnosti projektu zberného dvora takisto 

pracujeme na tom, aby činnosti, ktoré boli dlhodobo zanedbávané z pohľadu technických služieb 

nemyslím ako inštitúcia, ale z pohľadu činnosti za predchádzajúce obdobia, tak budeme sa snažiť 

postupne dopĺňať to technické vybavenie natoľko, aby zodpovedalo moderným štandardom. 

Samozrejme stále, a to si aj uvedomujeme aj my aj technické služby, sme limitovaní možnosťami 

financií a zvlášť v tejto dobe. Takže to, čo vieme, zabezpečujeme priebežne, obnovujeme vozové 

parky, máte možnosť sa s tým oboznamovať aj prostredníctvom informačných kanálov. Takisto sa 

upravujú, resp. nanovo dopĺňajú aj ďalšie vybavenia, či už v rámci odpadovej politiky, zberné vozidlá, 

nedávno multikáry. Len musíme prihliadať aj pri financovaní technických služieb, aj pri ich 

hospodárskej činnosti na to, že stále sme limitovaní objemom peňazí, ktorými technické služby 

disponujú, resp. ktoré dokážu vyrobiť. Takže, je to v pláne, budeme postupovať tak, aby sme vozový 

park obnovili, len nedokážeme to urobiť hneď.  

 

Ing. Biž: 

Ďakujem.  

 

Tomko: 

Prajem príjemný deň všetkým prítomným. Ja len chcem doplniť informáciu ohľadom mestského 

rybníka, pani poslankyni Vasilkovej, ohľadom výmeny vody v rybníku. Tento rybníček náš mestský, 

my ho využívame ako chovný rybník, Slovenský rybársky zväz Trebišov. Je prietočný. Čo to znamená 

v reči zrozumiteľnej. Dokážeme ho napúšťať a dokážeme ho vypustiť v prípade potreby. To znamená, 

dokážeme aj obmeniť vodu v tomto rybníku, tzn., že voda nám nestojí a nezapácha. Pravidelne to 

robíme štyrikrát, päťkrát v roku v spolupráci  s SVP, lebo oni majú ten napusť, práve na Trnávke a bez 

ich súhlasu my nemôžeme túto vodu dopĺňať. Je tam dobrá spolupráca, není žiadny problém, tzn. vodu 

dokážeme v tomto rybníku, pokiaľ dôjde k poklesu hladiny, alebo voda zapácha dokážeme celú vodu 
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vymeniť, to nie je problém. Problém máme prakticky teraz, v zimnom období pokiaľ sa vytvorí na 

rybníku ľad v takej hrúbke, že sa tam dá korčuľovať. Ja by som aj touto cestou chcel poprosiť vedenie 

mesta keď sa dá, uzatvoriť tú časť okolo rybníka, tu, kde je to amfičko a  korčuliari aby sa korčuľovali 

len na ploche pod kryptou alebo na ploche, tej voľnej ploche, žeby nechodili dookola toho rybníka, 

lebo je tam zimovisko rýb, je tam najhlbšia voda, čo sa týka hĺbky vody v rybníku, je tam priemerná 

hĺbka 1,50 m. Tým pádom, že je to zimovisko, je pravidelne korčuliarmi navštevované, tak ryba nemá 

kľud v zimnom období. Preto by som chcel poprosiť, keď sa dá korčuľovať, lebo som videl včera na 

fejsbuku i napriek tomu, že padajú stromy, spusta korčuliarov tam bola. Neviem, či je to pravda, či je 

záber nejaký starý, ale skúsme aj k tým rybám byť trošku taký ohľaduplní a vytvoriť im to zimovisko. 

Asi toľko k tomu parku. Ďakujem. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Ja len tak v skratke by som chcel povedať. Tá budova, stará kaska, veľmi dobre dopadla tá 

rekonštrukcia, sa mi zdá, že sa stala taká dominantná v Trebišove. Pekné to je, len keby sme fakt 

troška pritlačili na tých majiteľov toho námestia tam, žeby zrekonštruovali ten Tokaj, alebo niečo 

spravili. Škoda to je, aj Tokaj aj čo je pri Priori, čo sme tiež predali, nešťastné to bolo.  Pekné to je, ten 

Trebišov dostáva inakší tvar, všetko, ale chcel by som ešte na pani doktorku, veľmi trefne povedala, 

žeby sme nezaspali na vavrínoch. Ten park je tiež také centrum, dávajme si pozor, žeby sa nestalo to, 

čo v Nitre, dajaké deti sa prechádzali okolo rieky  spadol strom. Treba to dajak doriešiť, upozorniť 

tých ľudí, žeby nechodili, žeby dajaké nešťastie sa nestalo. Fakt, tí ľudia teraz chodia, sú obmedzení, 

chodia do parku, žeby sa niečo nestalo. Tie stromy sú fakt prestarle, zhnité a nebezpečné. 

A ešte tretia vec, tie meliorácie, čo povedal na začiatku. To komu patria tie meliorácie? Však tie jarky 

niekedy pamätám za našich čias sa furt vykášalo, furt tam chodili na brigádu a teraz už ani jarky  nie    

sú, už je rovina, však to už zarastené všetko je. Furt o tom hovoríme,  a furt nie to je  majetok 

meliorácii, ja neviem, to existujú tie meliorácie? Treba ich vyzvať potom, však tu zatápa potom, voda 

z tých polí ide, žiadne jarky, žiadne nič a oni sa chvália a berú peniaze.  Neviem, či dobre som 

povedal, ale hovorím, tie jarky ani nefungujú tam.  

 

Mgr. Ostrožovič: 

Ja som len chcel doplniť, čo povedal Ivan o toľko, že v podstate, čo sa týka toho námestia. Nejakú 

verejnú výzvu na majiteľov, nepotrebujeme to odkupovať, len aby spoločnými silami, tzn. oni svoje, 

my svoje, spoločným projektom by sme dali do poriadku túto časť mesta, to námestie ako celok. 

Samozrejme, my nemôžeme investovať tam, ale oni môžu do svojho zainvestovať tak, aby to vyzeralo. 

Neviem, či už takéto niečo bolo, ale tak nejak verejne ich proste vyzvať alebo vyzývať, aby obyvatelia 

videli, že nie je to chyba mesta. Nie mesto je nečinné, ale tí, ktorí by mali tiež sa starať o svoj majetok, 

keďže je to v strede mesta, tak by to bolo asi veľmi vhodné. Možno takáto nejaká investícia, výzva.  

 

PhDr. Čižmár: 

Budem sa snažiť byť diplomatický. Takéto výzvy aj v rámci rokovaní, požiadavky, aby sa nejak 

scelistvil tento priestor a možno aj doriešila otázka budúcnosti budovy bývalého hotela Tokaj a okolia, 

boli vznesené na pracovných stretnutiach. Tí, ktorí sú pamätníkmi z predchádzajúceho funkčného 

obdobia vedia, že súviseli s riešením súdnych sporov, ktoré sú stále živé a aktuálne. Zatiaľ ten posun 

zo strany vlastníka nebol zaznamenaný, alebo resp. bol postavený skôr na požiadavke, aby mesto 

splnilo nejaké finančné požiadavky, vyčíslené škody, ktoré by malo zaplatiť protistrane, ale k tomu 

sme bohužiaľ nevedeli pristúpiť, ani nemohli pristúpiť, pretože tie boli viazané na prebiehajúce súdne 

spory, či už v priemyselnom parku alebo zelenom parku a zatiaľ mesto v nich bolo úspešné, takže sme 

nevideli dôvod na nejaké finančné plnenie protistrane. Aj z uvedeného dôvodu, či už v prípade výziev, 

alebo nejakých požiadaviek, prosieb na doriešenie tejto situácie sa situácia nepohla. Čo však viem 

povedať, riešime tak, ako v prípade budov aj v prípade námestí to, čo je v našich možnostiach tak, ako 

som avizoval, budeme sa zaoberať otázkou úpravy priestoru, ktorý patrí mestu, časť námestia, ktorá 

patrí mestu a sme v štádiu prípravy a riešenia aj okolia predaného majetku, tzn. budovu, niekdajšiu 

budovu Domu služieb, ktorá chátra a vieme si predstaviť, že postupnými krokmi dosiahneme to, aby 

sme časť tejto lokality dokázali upraviť do takej podoby, aby to tam nešpatilo. Takže, nechcem 

zbytočne predbiehať situáciu, robíme v rámci možností, hlavne finančných možností mesta, ale určite 



Strana 12 z 55 

je našou snahou a cieľom nielen ostať pri rekonštrukcii kasky, ale postupne upraviť aj okolie, tzn. 

námestie. Ak budeme mať spätnú odozvu, že vlastníci by radi riešili otázku budúcnosti hotela 

a rekonštruovali ju, tak bude to na všeobecný prospech. My momentálne nedisponujeme takým 

obnosom finančných prostriedkov, aby sme dokázali naplniť ich požiadavky, hlavne, čo sa týka napr. 

predaja alebo vysporiadania záväzkov, ktoré aj tak sú predmetom súdneho sporu a  ktoré mesto 

napadlo a resp. reagovalo v súdnom spore, takže v tomto prípade bohužiaľ sme odkázaní aj na 

výsledok v týchto súdnych konaniach. Tak, ako som hovoril, v niektorých už, ktoré boli ukončené sme 

boli úspešní, ďalšie pokračujú, budeme musieť  byť asi v tomto prípade trpezliví.  

Čo sa týka otázky parku, samozrejme my pokračujeme ďalej aj čo sa týka úprav. Tak, ako sme 

avizovali, predložili sme žiadosť na získanie nórskych fondov v prípade rekonštrukcie starej telocvične 

v parku. Máme záujem postupne upravovať, čistiť priestory, zveľaďovať,  istým spôsobom nápomocné 

je tomu aj Múzeum a Kultúrne centrum južného Zemplína, ktoré  ako ste si všimli tak zveľaďuje 

priestor v parku, ktorý spadá do správy KSK. 

No a čo sa týka meliorácií, výzvy priamo melioráciám zo strany mesta išli, niekoľkokrát sme sa 

dotazovali, zasielali žiadosti. Častokrát sa však stretávame s odozvou, že nie sú dostatočné finančné 

prostriedky zo strany štátu na to vyčlenené, aby meliorácie mohli vykonať takýto zásah a preto tá 

konečná zodpovednosť potom zvykne spadnúť na samosprávu, pretože tá sa snaží urobiť všetko preto, 

aby občania mesta neboli trestaní. Takže, čo sa týka hydromeliorácií, áno vykonávame pravidelný 

monitoring, takisto išli aj upozornenia a žiadosti na to, aby hydromeliorácie vykonali zásah, ale 

neostávame len pri písaní žiadostí, ale aj konáme. Takže aj v južnej časti mesta, konkrétne pri domovej 

časti tu na juhu, aj v prípade časti za koľajami a potom aj v Milhostove bude vykonaných niekoľko 

úkonov, ktoré majú prispieť k zlepšeniu tejto situácie.  

 

Bc. Gedeon: 

Dobrý deň prajem. Ja by som mal dve otázky. Chcel by som sa spýtať, či sme postúpili nejak 

s problémom, s tým problematickým mostom v Milhostove, kde mala byť robená statika, statický 

proces cez rieku Trnávku. 

Druhá otázka. Vieme, že pravidelne zasadá štáb na meste, či boli prijaté nejaké opatrenia k zvýšeniu 

kontroly našich rómskych spoluobčanov, ktorí nám migrujú po meste, už sa začínajú tlačiť aj do 

dvorov, nemajú žiadne prekážky, či je tam plot, či je tam dajaká zábrana. Či sa nám podarilo zvýšiť 

nejak kontrolu týchto osôb, vieme aká je pandemická situácia, že je veľmi zlá, chodia po meste od 

cukrovaru až po benzín pumpu dole. Chcel by som aj touto cestou vyzvať aj najmä štátnu políciu za 

pomoci mestskej polície a takisto aj tie naše žiaľbohu musím povedať chudobné, rómske hliadky, ktoré 

sú za minimálnu mzdu. Vieme, že sú tu pri Tescu, sú pri Kauflande, no je ich málo, neviem, či vieme 

to dajak podporiť, či vieme získať peniaze aj na tieto veci, na tie rómske hliadky, aby pomohli v týchto 

veciach, lebo skutočne situácia vidíme aká prepukla v Sačurove, kde je ich oveľa menej a nechcime, 

resp. máme obavu, žeby prepukla taká situácia u nás na rómskej osade. Neviem si prestaviť, že čo 

s tým potom budeme robiť. Či na krízovom štábe boli prijaté nejaké opatrenia, neboli, keď nás môžete 

informovať, čo tam bolo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Najprv poprosím o zodpovedanie prvého podnetu, pán Ing. Bugala v súvislosti s mostíkom 

v Milhostove.  

 

Ing. arch. Bugala: 

Dobrý deň. Áno, je objednaný statický posudok, mal byť už v podstate  začiatkom roka hotový, len 

inžinier, ktorý ho spracováva ochorel na covid, je v karanténe, takže termín nebol dodržaný, ale 

posudok budeme mať kompletný aj s rozborom v súčasnom stave aj s návrhom opatrení, ktoré treba 

urobiť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Hneď po vypracovaní tohto posudku bude mesto pokračovať ďalej v činnosti k zabezpečeniu tohto 

prepojenia tak, aby neohrozoval bezpečnosť prechádzajúcich vozidiel, resp. verejnosti. 
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Čo sa týka krízového štábu, v krátkosti vysvetlím. Pracoval si v týchto radoch pán poslanec, tak to 

poznáš. Môžem ťa ubezpečiť, že táto situácia je monitorovaná od prvého momentu. To znamená, 

krízový štáb neprebieha len na úrovni mesta, ale prebieha aj na úrovni silových zložiek, tzn. každú 

stredu už štvrtý alebo piaty týždeň sa stretáva vedenie mesta a členovia krízového štábu aj so 

zástupcami okresného riaditeľstva PZ a obvodného oddelenia PZ. Čo sa týka migrovania obyvateľov, 

treba si uvedomiť, že títo obyvatelia chodia si nakupovať, tak asi ťažko obmedzíme to, čo tu funguje 

už niekoľko desaťročí, že v čase sociálnych dávok si chodia nakupovať. Ak ohrozujú niekoho na 

dvore, treba volať príslušné policajné zložky, lebo keď ohrozuje niekto niekoho, tak treba zavolať 

potom štátnu políciu, neviem, načo potom ten dotyčný občan čaká.  

A čo sa týka koordinácie činnosti mestskej polície a štátnej polície, myslím si, že a hlavne 

regionálneho  úradu verejného zdravotníctva, myslím si, že vzhľadom na to, aká je momentálna 

situácia, aké sú podmienky a počty marginalizovaných na území mesta, táto situácia aj vďaka 

okresnému riaditeľstvu PZ prostredníctvom pána Jurka a pána Matysa a samozrejme všetkých 

príslušníkov aj obvodného oddelenia prostredníctvom pána riaditeľa Krištofa a všetkých príslušníkov 

obvodného oddelenia a plus samozrejme mestská polícia. Rómska poriadková služba je koordinovaná 

tak, aby sme eliminovali takéto riziko o ktorom hovoríš. Treba si uvedomiť aj to, že títo ľudia sa 

pohybujú v rizikovom prostredí, sú v dennodennom kontakte. Že samospráva na jednej strane musí 

eliminovať šírenie tejto epidémie, na druhej strane musíme tak, ako nám to často avizujú aj poskytnúť 

možnosť, aby títo ľudia si mali kde nakúpiť, aby si mohli zabezpečiť základné služby. A čo je 

podstatné, tá otázku, ktorú si sa pýtal, to je aj v celku dobrá, áno, členovia rómskej poriadkovej služby 

pracujú za minimálnu mzdu a tieto náklady idú na náklady mesta. To znamená to, čo my im dokážeme 

vyčleniť v rámci prostriedkov mesta. Nebolo by tomu tak, pokiaľ by sme mali realizovaný projekt 

MOPSiek, mestských občianskych poriadkových služieb, len bohužiaľ ani intervencia súčasného 

krajského riaditeľa PZ tu na mestskom zastupiteľstve, ani intervencia ďalších osôb nepomohla k tomu, 

aby poslanci sa vyjadrili kladne. A paradox je ten, že dnes, keď máme krízové štáby a dnes, keď máme 

stretnutia na úrovni bezpečnostnej rady, nás každý bombarduje s požiadavkou na to, aby sme poskytli 

koordinátorov rómskej poriadkovej služby, lebo oni sú tí, ktorí vedia identifikovať tých, ktorí by mali 

byť v karanténe, oni sú tí, ktorí vedia poskytnúť základné informácie z dôvodu šírenia. Odrazu je 

rómska poriadková služba vynikajúcim nástrojom. Tak ťa len chcem ubezpečiť, že podľa avizovaných 

informácií z ministerstva vnútra takáto výzva objaví sa opäť, čo dúfame a potom som zvedavý aká 

bude odozva zo strany poslancov, či to podporia alebo nie, pretože aj v tomto prípade funguje režim, 

že väčšia časť finančných prostriedkov, prakticky dominantná časť finančných prostriedkov je 

financovaná štátom, mesto alebo samospráva, žiadateľ sa podieľa len minimálnou spoluúčasťou. Ak 

máš záujem poznať výstupy z krízových štábov, resp. zo stretnutí s policajnými zložkami, sú 

k dispozícii k nahliadnutiu  na úrovni mesta, aj teraz stredu, ráno o 08.00 h takéto stretnutie bude. 

Obvodné oddelenie s okresným riaditeľstvom zabezpečuje pravidelné hliadkovanie, dohľadávanie ľudí 

spolu s mestskou políciou a rómskou poriadkovou službou. Všetky informácie týkajúce sa šírenia 

epidémii má aj regionálny úrad verejného zdravotníctva. Bohužiaľ GDPR nám neumožňuje 

disponovať a narábať s týmito informáciami. Niekedy to vyzerá dosť komicky, keď zoznamy 

s ktorými disponujú  sú zoznamy, ktoré si dohľadávame individuálne, práve prostredníctvom zväčša 

príslušníkov rómskej poriadkovej služby, pretože oficiálne takýto zoznam nemôžeme dostať. A čo je 

podstatné, činnosť, ktorú vykonávame, myslím teraz terénna sociálna práca, rómska poriadková 

služba, mestská polícia, je dovolím si povedať nie na úrovni  100 % ale možno až 120, 150 %. To 

znamená, robí sa nad rámec toho, čo vôbec je možné, častokrát sa pracuje v teréne. Máme skúsenosti 

aj z posledných víkendov, keď sa robí celoplošné testovanie. Mnohí ľudia potom, čo päť dní pracujú 

tu, na úrade, v teréne, pokračujú ďalšie dva dni v teréne, či už pri mobilných odberových jednotkách 

alebo pri dohľadávaní ľudí, pri agende týchto občanov z rómskej marginalizovanej skupiny. Treba ich 

mobilizovať, treba ich sťahovať k testovaniu, treba ich informovať, treba šíriť informácie. Takže, 

môžem ťa ubezpečiť, že mesto robí maximum, robí aj okresné riaditeľstvo, robí aj obvodné oddelenie 

PZ, treba si to len overiť a to, že niekto sa pohybuje po meste, tak by bolo dobre niekedy navrhnúť, 

aký nástroj použiť na to, aby sme toto úplne eliminovali, aké sú zákonné postupy, resp. ako ponúka 

štát možnosť, zákonnú možnosť zakázať niekomu chodiť po meste. Už by sme sa chceli konečne dožiť 

toho, lebo zatiaľ sa stretávame len s názorom informovanosti, že dačo také prebieha, ale aké sú 

zákonné možnosti obmedziť nejak pohyb občana mesta.  



Strana 14 z 55 

Bc. Gedeon: 

Ja som nechcel pán primátor, aby tento môj dotaz vyznel ako kritika, že kritizujem, že sa nič nerobí. Ja 

som sa len chcel spýtať, či na krízovom štábe sa neprijali nejaké opatrenia ohľadom toho, že keď 

migrujú tí naši spoluobčania po meste, keď my máme mať pri sebe test ohľadom, či sme pozitívni 

alebo negatívni, prečo nekontrolujú aj ich, keď nemá, nech sa páči naspäť do obydlia. Nie sú 

kontrolovaní, videl som viackrát, že prešla, či štátna, či mestská polícia. Niesli si na tých svojich 

bicykloch, na telíškach všelijaké drevá, nech sa páči, nech si topia, nech je im teplo, len mali by mať 

pri sebe nejaký test keď sú vonku v meste, či nemali? 

 

PhDr. Čižmár: 

Oni disponujú certifikátom. 

 

Bc. Gedeon: 

Ospravedlňujem sa, certifikátom. 

 

PhDr. Čižmár: 

Najvyššia miera testovania za všetky týždne dozadu je práve v rómskej osade, máme tam najvyššie 

percento testovania. Ku včerajšiemu dňu bolo pretestovaných 4 902 príslušníkov rómskej menšiny 

v rámci osady, aby ma nikto nenapádal z rasizmu a bolo pozitívne identifikovaných 147, to sú 3 %. 

Druhá vec, na ktorú chcem upozorniť, na tom sme sa zhodli všetci na bezpečnostnej rade, aby 

nevznikali zbytočné domnienky a zbytočné konšpirácie. Toto sú čísla s percentami, ktoré sú 

z víkendového testovania a týkajú sa odberovej jednotky v rómskej osade. Ale v podobných 

percentách sa pohybujeme vo všetkých ostatných jednotkách počas týždňa, ktoré máme na území 

mesta a tam zväčša sa pretestovávajú príslušníci majority. To znamená, hovoriť o nejakých výrazných 

rozdielnostiach momentálne medzi majoritou a minoritou sa nedá povedať.  

A tretia podstatná vec, aj keď to nespadá do kompetencie mesta pán poslanec, tak ti len poviem, to 

neberiem ako kritiku, ja som ti vysvetľoval ako to prebieha. Tretia podstatná vec je tá, že my pokiaľ si 

nezabezpečíme presah, prestupnosť okresu a hlavne hraníc štátu, tak my asi ťažko budeme tu narábať 

s nejakou kontrolou, lebo my, čo vieme vykonať je dohliadanie toho, aby dodržiavali karanténu 

a môžem ťa ubezpečiť, že obyvatelia z tejto časti mesta sa netestujú len cez víkend, sa testujú aj vo 

vybraných dňoch počas týždňa a to sú zvlášť testovaní tí, ktorí sú už v karanténe alebo sú 

identifikovaní ako nosiči. To znamená, zvlášť sú im venované aktivity činnosti nato, aby sme ich 

dokázali dohliadať, terénna sociálna práca rieši túto vec prakticky na dennodennej báze. A to, čo ty 

hovoríš o tom, že nie sú identifikovaní, že si videl, že neboli identifikovaní štátnou políciou alebo 

mestskou políciou, si myslím, že ako poslanec, aj ako  občan, pokojne môžeš volať na príslušnú 

telefónnu linku, ktorá hliadka kde, v ktorom čase neidentifikovala Róma pri nejakej identifikácii. 

Rovnaké pravidlá platia pre všetkých, aj pre majoritu, aj pre minoritu, s tým sme zajedno, s tým 

súhlasíme, toto sa nesmie opakovať. Čiže ak je takýto problém a máš informáciu o tom, že niekto 

nebol identifikovaný, alebo kontrolovaný, či disponuje týmto certifikátom, treba to nahlásiť, ak ide 

o mestských policajtov, tak na mestskú políciu, ak ide o štátnych, tak na štátnu. Ja ťa môžem 

ubezpečiť aj na základe toho, ako nám to referoval riaditeľ okresného riaditeľstva a obvodného 

oddelenia, takisto vykonali niekoľko stoviek kontrol, niekoľko stoviek kontrol za predchádzajúci 

týždeň, alebo dva. Podobne aj mestská polícia, to znamená, vykonáva v každom možnom prípade. Ak 

sú prípady, o ktorých hovoríš ty, treba nám ich avizovať a dať vedieť, vyvodíme z toho príslušné 

dôsledky.  

 

MVDr. Hrdlík: FP 

Ja som tiež tú informáciu, normálne som nemohol vstrebať pán primátor, že vy alebo mesto 

nedisponuje zoznamom ľudí, čo sú nakazení v rómskej osade, že to je GDPR, zakázané, však my 

zomrieme na tú demokraciu. Ani policajti o tom nevedia, nikto, fakt? My sa spoliehame len na tie 

rómske hliadky asi, tí nám najskôr povedia, že kto je chorý v rómskej osade, lebo my po demokratickej 

stránke sa nemôžeme dozvedieť, porušíme zákon. Tak, dobre som to pochopil? Ja som to nemohol 

vstrebať, jak som to prvýkrát, normálne som si ešte raz, dvakrát mi to musel zopakovať. Dobre, všetko 

v poriadku, dajak sa cez to prenesieme, len ja neviem, vidím tých ľudí v Tescu, Billa až tak nie, 
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Kaufland, Lidl, tam ja neviem, či tí hygienici, ja viem, že sú preťažení, aspoň troška by tam mohli 

nabehnúť a dajak tam koordinovať. Tam sa nič nerobí, tam ani, neviem, kto tam riadi, či fakt rómska 

hliadka neriadi. Aspoň keby tam išli, lebo mne sa zdá, že tých ľudí je tam viac, jak tam má byť. 

Neviem, či to je len môj názor, ale treba pozrieť. Nevidel som, žeby tam dezinfikovali tie košíky. 

Možno som bol v zlom čase na nesprávnom mieste.  

 

Mgr. Sosna: 

Dobrý deň. Ja taký krátky vstup si dovolím, nakoľko som bol kontaktovaný niekoľkými občanmi 

nášho mesta. Týka sa to hlavne parkovania a následne problému údržby ciest v tomto období zimnom, 

kedy nám ešte zima nedala zbohom. Mesto Trebišov, vlastne je správcom komunikácií 

prostredníctvom technických služieb a udržiavaním zjazdnosti miestnych komunikácií, či už 

chodníkov, prístupových ciest, nie je len záležitosťou mesta a technických služieb, ale mala by byť 

záležitosťou všetkých obyvateľov a hlavne majiteľov rodinných domov. Chcem poukázať na 

parkovanie pred rodinnými domami, hlavne v tých užších uličkách a pod., nakoľko nám to spôsobuje 

ako správcom údržby v tomto období veľké problémy so zimnou údržbou. Tam, kde motorové vozidlá 

sú odstavené na uliciach, nie v dvoroch rodinných domov, my nemôžeme vykonať v tých uliciach 

zimnú údržbu a následne s tým narastá nespokojnosť ostatných občanov, ktorí bývajú v tých 

lokalitách. Preto by som chcel touto cestou apelovať na občanov, hlavne čo sa týka tých rodinných 

domov, pokiaľ im to technické priestory umožňujú, aby parkovali vozidlá vo svojich domoch, lebo 

opakujem, nie je možné z našej strany tam vykonať údržbu zimnú a narastajú s tým potom problémy. 

Ďakujem.  

 

PhDr. Čižmár: 

Uvedený problém riešia aj dohovorom, resp. upozorňuje ich mestská polícia. Tieto aktivity sú 

realizované občasne, v niektorých častiach mesta, hlavne tam, kde si to kritická situácia vyžaduje. 

Stále je snahou mestskej polície nerobiť reštrikciu, skôr osvetu, aspoň v tomto prípade zimnom období 

je to o to ťažšie, ako si povedal pán poslanec, že takéto odstavenie vozidiel na úzkych vozovkách 

spôsobuje potom ťažkú prejazdnosť odhŕňačov. Takže, tento problém je tu dlhodobý, ale snažíme sa to 

eliminovať aspoň upozorneniami v týchto častiach mesta.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa už nikto nehlási do bodu Interpelácie a podnety poslancov, končím tento bod. 

 

 

 

B o d  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram bod Diskusia.  

 

Tomko: 

Dovoľte mi vážení, sme v druhom polčase nášho mandátu a pár slov k tej dvojročnej práci. Chcel by 

som sa osobne vedeniu mesta ale aj všetkým inštitúciám, najmä vedeniu technických služieb za 

odvedenú dvojročnú prácu pre toto mesto. Fakt to, čo ste za dva roky vedenie mesta, inštitúcie a všetci, 

čo sú zahrnutí do tejto činnosti odviedli obrovský kus práce. Treba sa za to poďakovať, lebo je to 

vidieť, je to vidieť na zmene mesta, občania to hodnotia kladne a prácu, ktorú ste odviedli za dva roky 

je práca, ktorá vás zaväzuje na ďalšie dva roky a preto vám touto cestou chcem srdečne poďakovať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme pekne aj za organizácie a inštitúcie mesta. Ja len chcem k tomu dodať, že samozrejme nie 

všetko sa podarilo robiť ideálne alebo k spokojnosti občanov, určite sa objavili aj mnohé chyby, 

nedostatky. Budeme radi samozrejme, keď budú avizované, keď budeme aj interpelovaní v týchto 

prípadoch. Samozrejme o to radšej sme ak v prípade, či už rokovaní mestského zastupiteľstva, 
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pracovných stretnutí alebo nejakých odborných sedení, sú nám aj ponúknuté nejaké návrhy riešenia na 

túto situáciu. Chcel by som takýmto spôsobom vyzdvihnúť aj prácu jednotlivých komisií pri mestskom 

zastupiteľstve odkiaľ vzíde množstvo podnetných návrhov. Zvlášť napr. referencie, ktoré máme zo 

zasadnutí, spolupracuje podobne aj komisia pre mestskú časť Milhostov, mestská rada takisto. Takže 

z tohto pohľadu máme množstvo nápadov aj riešení aj zo strany poslancov, prípadne členov komisií 

z radov neposlancov. Budeme radi, keď sa podarí naplniť aj niektoré avizované plány a predsavzatia 

do tých ďalších dvoch rokov, hlavne, ktoré súvisia s investíciami v najbližšom období a pokiaľ tomu 

tak bude a budeme cítiť aj z radov občanov spokojnosť, tak to bude asi najväčším zadosťučinením.  

 

Davala: 

Ja by som chcel využiť tuná priestor, aby som v krátkosti vysvetlil, čo sa stalo vo štvrtok s vývozom 

komunálneho odpadu v rámci mesta Trebišov. Všetci veľmi dobre vieme a sme registrovali, že stredu 

od polnoci začala tzv. kalamita snehová, ktorá v meste spôsobila nemalé problémy. Všetka naša 

technika stredu okolo jednej v noci vyšla vonku a vrátila sa, okrem toho, že sa vrátili natankovať vo 

štvrtok večer, aby zvládali túto kalamitu. To znamená, že aj samotný vývoz komunálneho odpadu bol 

spôsobený tým, že všetci vodiči, ktorí boli k dispozícii vzhľadom k tomu, že v technických službách 

momentálne je pandemická situácia dosť zlá, máme výpadok personálu, všetci boli použití na zimnú 

údržbu. Zároveň, druhá vec, ktorá spôsobila to, že sa vývoz nevykonal v meste bolo to, že v Sirníku, 

kde vyvážame odpad na skládku, bola skládka uzavretá celý štvrtok, až v piatok okolo obedňajších 

hodín sprejazdnili cestu na skládku. To znamená, že naše autá, ktoré vyzbierali štvrtok ráno 

komunálny odpad z mesta, stáli v areáli technických služieb naplnené  a odpad sa nedal vyviezť. Čiže, 

tu nešlo o to, že technické služby zaspali, ako sme dostali podnety, či na sociálnych sieťach, alebo od 

samotnej polície. Práveže my sme nespali kvôli tomu, aby sme zvládli situáciu v meste a okrem toho 

vedenie mesta a sám pán prednosta, vedenie technických služieb, veľmi dobre vie, čo sme riešili. To 

znamená, riešili sme aj ďalšie mimoriadne situácie s avizovanými poškodenými stromami, kde sme 

ešte o deviatej, o pol desiatej večer riešili na Ulici Moyzesovej strom, ktorý bol prasknutý. Čiže, len na 

vysvetlenie, robili sme všetko, čo sme zvládali a verím tomu, že tá situácia, ktorá vznikla, bola z našej 

strany  zvládnutá dobre a tým občanom, ktorým sme nevyvezením komunálneho odpadu spôsobili 

traumu, tak sa ospravedlňujeme.  

 

PhDr. Čižmár: 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa už nikto iný nehlási do diskusie, končím Diskusiu.  

 

 

 

 

B o d  č. 6 

Informatívna správa z individuálneho rokovania Komisie finančnej a hlasovanie 

„per rollam“ 
Predkladá: Ing. Peter Duč, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Informatívnu správu z individuálneho 

rokovania  Komisie finančnej a hlasovanie „per rollam“ a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh 

na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu z individuálneho rokovania Komisie finančnej a hlasovanie „per rollam“ v dňoch 

od 29.01.2021 od 16.00 h do 01.02.2021 do 16.00 h 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 287/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
B o d  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo 

zasadnutia  Komisie výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku zo dňa 28.01.2021  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 288/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 8 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie bytovej 
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Informatívnu správu zo 

zasadnutia  Komisie bytovej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakuje, otváram diskusiu.  

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu k uvedenému bodu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie bytovej zo dňa 18.12.2020  
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 289/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 9 

Prevod nehnuteľného majetku mesta (Juraj Ferčák a Helena Ferčáková) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

19.11.2020 požiadal p. Juraj Ferčák s manželkou, o odkúpenie pozemku vo výmere 37 m², druh 

pozemku - zastavané plochy a nádvoria. Novovytvorená parcela vznikla odčlenením od parcely,  ktorej  

vlastníkom  je mesto Trebišov. Pozemok je oddelený od ostatnej časti pozemku mesta stavebným 

oplotením. Žiadatelia pozemok užívajú od roku 1990. Na uvedenom pozemku sa nenachádzajú žiadne 

inžinierske siete ani iné zariadenia. Pozemok spĺňa kritériá Koncepčného zámeru majetkovoprávneho 

vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami.  

Nech sa páči, Ing. Petra Duča,  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Prevod nehnuteľného majetku mesta 

(Juraj Ferčák a Helena Ferčáková) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Ja len pripomínam, že je tieto prevody nehnuteľného majetku boli súčasťou aj prerokovania 

v rámci komisie výstavby a boli odporúčané na prerokovanie a schválenie.  

 

Nech sa páči,  otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň upozorňujem, že vzhľadom na to, že 

ide o prevod nehnuteľného majetku, je na schválenie uvedeného bodu potrebný  súhlas trojpätinovej 

väčšiny všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov.  

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 
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prevod nehnuteľného majetku mesta, podľa ustanovenia § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v katastrálnom 

území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, a to pozemku, registra C KN, parc. č. 4453/6, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 37 m², vzniknutého na základe Geometrického plánu č. 36210579-

101/2020 vyhoveného: GEODÉZIA Trebišov, s.r.o., so sídlom: M. R, Štefánika 1755, 075 01 Trebišov, 

IČO: 36 210 579, zo dňa 26.10.2020, úradne overeného dňa 16.11.2020 pod č. G1-383/2020, 

oddelením od pôvodného pozemku, registra C KN, parc. č. 4453, zastavaná plocha a nádvorie, 

o výmere 12317 m², v prospech nadobúdateľov: Juraj Ferčák, rod. Ferčák, bytom Paričovská 60, 075 

01 Trebišov a manželka Helena Ferčáková, rod. Papaková, bytom Paričovská 60, 075 01 Trebišov, 

v podiele 1/1, za kúpnu cenu 370,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že novovzniknutý pozemok je priľahlým pozemkom 

k pozemku vo vlastníctve nadobúdateľov a spĺňa podmienky pre  vysporiadanie podľa Koncepčného 

zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami, 

účinného od 01.05.2019.   

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 290/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

B o d  č. 10 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ján 

Gojdič a Anna Gojdičová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

14.01.2021 požiadal p. Gojdič s manželkou, o  odkúpenie  pozemku o výmere  90 m2, druh pozemku 

ostatná plocha. Novovytvorená parcela vznikla odčlenením od parcely,  ktorej  vlastníkom  je mesto 

Trebišov. Uvedená parcela je priľahlá k pozemku, ktorý je vo vlastníctve žiadateľa. Pozemok nie je 

v súčasnosti oddelený od ostatnej časti pozemku mesta. Žiadatelia pozemok užívajú od roku 1985. 

Pozemok spĺňa kritéria Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov 

dlhodobo užívaných inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019.  

Aj tento bod, bol prerokovaný na úrovni komisie výstavby a odporúčaný na prerokovanie a schválenie.   

Žiadam Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Prevod nehnuteľného majetku mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Ján Gojdič a Anna Gojdičová) a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči,  otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. Upozorňujem, že aj na schválenie tohto bodu je potrebný súhlas 15 

hlasov mestského zastupiteľstva. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, v súlade s ustanoveniami §9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a to nehnuteľnosti – pozemku, 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, registra C KN, parc. č. 1271/24, ostatná plocha, 

o výmere 90 m², ktorý vznikol odčlenením z pôvodného pozemku, registra C KN, vedeného na LV č. 

4170, parc. č. 1271/11, ostatná plocha, o výmere  1153 m², na základe Geometrického plánu č. 

36210579-107/2020 na oddelenie pozemkov parc. č. 1271/23 a 1271/24 zo dňa 11.01.2021, 

vyhotoveného: GEODÉZIA Trebišov, s.r.o., so sídlom M. R. Štefánika 1755, 075 01 Trebišov, IČO: 

36 210 579, úradne overeného dňa 19.01.2021 pod G1-9/2021, v prospech nadobúdateľov: Ján Gojdič 

a Anna Gojdičová, rod. Petriková, obaja bytom Hradišská 2409/4, 075 01 Trebišov, v podiele 1/1 za 

kúpnu cenu 900,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že novovzniknutý pozemok je priľahlým pozemkom k 

pozemku, ktorého výlučnými vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňa podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 291/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 11 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Anton 

Boršč a Valéria Borščová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

14.01.2021 požiadal p. Boršč s manželkou, o  odkúpenie  pozemku, o výmere 191 m2, druh pozemku 

ostatná plocha. Novovytvorená parcela vznikla odčlenením od parcely, ktorej  vlastníkom  je mesto 

Trebišov. Uvedená parcela je priľahlá k pozemku, ktorý je vo vlastníctve žiadateľa. Pozemok je 

čiastočne oddelený od ostatnej časti pozemku mesta oplotením. Žiadatelia pozemok užívajú od roku 

1985. Pozemok spĺňa kritéria Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských 

pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019.  

Žiadam Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Prevod nehnuteľného majetku  mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Anton Boršč a Valéria Borščová) a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň upozorňujem, že ide o prevod 

nehnuteľného majetku  mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa  a na odsúhlasenie tohto bodu je 

potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny mestského zastupiteľstva. 

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, v súlade s ustanoveniami §9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a to nehnuteľnosti – pozemku, 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, registra C KN, parc. č. 1271/23, ostatná plocha, 

o výmere 191 m², ktorý vznikol odčlenením z pôvodného pozemku, registra C KN, vedeného na LV č. 

4170, parc. č. 1271/11, ostatná plocha, o výmere  1153 m², na základe Geometrického plánu č. 

36210579-107/2020 na oddelenie pozemkov parc. č. 1271/23 a 1271/24 zo dňa 11.01.2021, 

vyhotoveného: GEODÉZIA Trebišov, s.r.o., so sídlom M. R. Štefánika 1755, 075 01 Trebišov, IČO: 

36 210 579, úradne overeného dňa 19.01.2021 pod G1-9/2021, v prospech nadobúdateľov: Anton 

Boršč a Valéria Borščová, rod. Tkáčová, obaja bytom Hradišská 2256/2, 075 01 Trebišov, v podiele 

1/1 za kúpnu cenu 1910,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že novovzniknutý pozemok je priľahlým pozemkom k 

pozemku, ktorého výlučnými vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňa podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019.  
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 292/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 12 

Prevod nehnuteľného majetku mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

(Martin Barilič a Ingrid Bariličová) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

15.01.2021 požiadal p. Barilič s manželkou, o  odkúpenie  pozemku,  o výmere 78 m2, druh pozemku 

zastavaná plocha. Novovytvorená parcela vznikla odčlenením od parcely,  ktorej  vlastníkom  je mesto 

Trebišov. Uvedená parcela je priľahlá k pozemku,  ktorý je vo vlastníctve žiadateľa. Pozemok je 

oddelený od ostatnej časti pozemku mesta  oplotením. Žiadateľ pozemok dlhodobo užíva od roku 

1990.  Pozemok spĺňa kritéria Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských 

pozemkov dlhodobo užívaných inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Prevod nehnuteľného majetku mesta 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa (Marián Barilič a Ingrid Bariličová) a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Aj v tomto prípade je na schválenie potrebný 

trojpätinový súhlas všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov.   

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta, v súlade s ustanoveniami §9a ods. 8 písm. e) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a to nehnuteľnosti – pozemku, 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, registra C KN, parc. č. 1654/117, zastavaná 
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plocha, o výmere 78 m², ktorý vznikol odčlenením z pôvodného pozemku, registra C KN, vedeného na 

LV č. 4170, parc. č. 1654/2, zastavaná plocha, o výmere  8056 m², na základe Geometrického plánu č. 

36210579-6/2021  na oddelenie pozemku p. č. 1654/117 zo dňa 14.01.2021, vyhotoveného: 

GEODÉZIA Trebišov, s.r.o., so sídlom M. R. Štefánika 1755, 075 01 Trebišov, IČO: 36 210 579, 

úradne overeného dňa 25.01.2021 pod G1-16/2021, v prospech nadobúdateľov: Marián Barilič 

a Ingrid Bariličová, rod. Ihnatová, obaja bytom Dargovská 2408/7, 075 01 Trebišov, v podiele 1/1 za 

kúpnu cenu 780,00 EUR. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že novovzniknutý pozemok je priľahlým pozemkom k 

pozemku, ktorého výlučnými vlastníkmi sú nadobúdatelia a spĺňa podmienky pre vysporiadanie podľa 

Koncepčného zámeru majetkovoprávneho vysporiadania mestských pozemkov dlhodobo užívaných 

inými osobami, ktorý je účinný od 01.05.2019.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 293/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 13 

Prenájom nehnuteľného majetku (POWER DEVELOPMENT s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

19.01.2021 požiadala spoločnosť POWER DEVELOPMENT s.r.o.,  o prenájom miesta, priestoru na 

streche budovy mestského úradu pre zriadenie vysielača lokálneho rádia – Rádio Šírava pre Trebišov 

a okolie. Anténa zariadenia vrátane rozvodnej skrine má plošný nárok cca. 1 m2. Zariadenie bude 

umiestnené na existujúci stožiar, montáž si nevyžiada zásah do strešnej konštrukcie. Zariadenie bude 

napojené na existujúci rozvod elektrickej energie so samostatným podružným meraním. Predložený 

projekt FM anténového systému Trebišov – Mestský úrad, Rádio Šírava 98,1 MHz je vypracovaný 

v súlade s platnými technickými normami.   

 

Žiadam Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Prenájom nehnuteľného majetku 

(POWER DEVELOPMENT s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.   
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Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Vzhľadom na to, že ide o prenájom 

nehnuteľného majetku mesta, je na schválenie uvedeného bodu, potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny  

všetkých poslancov, t. j. 15 hlasov.  

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prenájom nehnuteľného majetku mesta, podľa ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v katastrálnom 

území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, konkrétne časti strechy stavby (o výmere 1 m2  ), súp. č. 862 - 

iná budova (budova mestského úradu) postavená na pozemku, registra C KN, parc. č. 2013/2,  o 

výmere 2383 m2, za účelom jej využívania na technické účely – zriadenie vysielača lokálneho Rádia 

Šírava, v prospech nájomcu: POWER DEVELOPMENT s.r.o., so sídlom: A. Sládkoviča 5, 071 01 

Michalovce, IČO: 46 629 904, na dobu určitú  (do 31.12.2028), za nájomné vo výške 250 EUR/rok. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že v našom okolí sa neprevádzkuje žiadne lokálne 

rádio. Prevádzkovanie tohto rádia zvýši informovanosť obyvateľov Trebišova a okolia o podrobnejšom 

dianí a aktivitách prebiehajúcich v našom regióne a meste samotnom.   

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 294/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 14 

Prenájom nehnuteľného majetku (Orange Slovensko, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

17.12.2020 požiadala spoločnosť Orange Slovensko, a.s.,  zastúpená  spoločnosťou M-TEL s.r.o., 

o prenájom miesta/priestoru na streche budovy zimného štadióna, pre zriadenie telekomunikačnej 

stavby na existujúcom objekte – anténového stožiara s MW anténou. Slovenský zväz ľadového hokeja, 

v spolupráci so spoločnosťou Orange Slovensko, a. s., zabezpečuje pre jednotlivé športové kluby 

inštaláciu telekomunikačného zariadenia, umožňujúceho snímanie, ukladanie a analytické využitie 

záznamov hokejových stretnutí. Technologicky ide v interiéri o inštaláciu kamier a pripájacieho 

zariadenia a v exteriéri o inštaláciu antény, ktorá zabezpečuje konektivitu zariadenia. Inštalované 

zariadenie nie je základňovou stanicou a tak neumožňuje komerčné pripojenie a slúži výlučne pre 

potreby športového klubu, resp. správy zimného štadióna, čo znamená, že ide o zákaznícke zariadenie. 
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Zariadenie nemá žiadne iné priestorové nároky a bude napojené na existujúci rozvod elektrickej 

energie. Predložený projekt je vypracovaný v súlade s platnými technickými normami.   

 

Žiadam Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Prenájom nehnuteľného majetku (Orange 

Slovensko, a.s.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. A aj pri tomto bode upozorňujem, že na 

schválenie uvedeného uznesenia je potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny  všetkých poslancov, čiže 15 

hlasov.   

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prenájom nehnuteľného majetku mesta, podľa ustanovenia § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v katastrálnom 

území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, konkrétne časti strechy stavby, súp. č. 2424 - iná budova 

(Zimný štadión) postavená na pozemku, registra C KN, parc. č. 3965/3 a parc. č. 3965/4, za účelom 

inštalácie zákazníckeho telekomunikačného zariadenia umožňujúceho snímanie, ukladanie 

a analytické využitie záznamov hokejových stretnutí, v prospech nájomcu: Orange Slovensko, a.s., so 

sídlom: Metodova 8, 821 08 Bratislava, IČO: 35 697 270, na dobu určitú (do 31.01.2031), za nájomné 

vo výške 1,00 EURO/za celé obdobie nájmu. 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že predmetné telekomunikačné zariadenie nebude 

slúžiť na komerčné účely, ale výlučne pre potreby MESTSKÉHO ŠPORTOVÉHO KLUBU MLÁDEŽE 

TREBIŠOV (ďalej len „hokejový klub“) a správu zimného štadióna. Hokejový klub tak bude môcť 

vysielať živé prenosy zo zápasov (s divákmi alebo aj bez divákov). Záznamy zo zápasov a tréningov 

bude možné používať ako názornú ukážku teoretickej prípravy hráčov, čo zvýši popularitu športu ako 

takého a tiež bude šíriť dobré meno mesta Trebišov. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 295/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 15 

Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme (Gréckokatolícka eparchia Košice) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

6.11.2007 uzatvorili mesto Trebišov, v právnom postavení prenajímateľa, s Gréckokatolíckym 

apoštolským exarchátom, v právnom postavení nájomcu,   Zmluvu o nájme v znení Dodatku č. 1 zo 

dňa 24.03.2010, predmetom ktorej je užívanie predmetu nájmu, t. j. a stavby. Jedna z budov je tá, 

v ktorej sídli aj cirkevné gymnázium, za účelom zabezpečovania vyučovacieho procesu Cirkevného 

gymnázia sv. Jána Krstiteľa v Trebišove pre stredoškolské vzdelávanie žiakov. Zriaďovateľ 

cirkevného gymnázia – Gréckokatolícka eparchia Košice,  nás požiadal o uzatvorenie Dodatku č. 2 

k Zmluve, predmetom ktorého bude rozšírenie účelu nájmu a to zabezpečenie vyučovacieho procesu 

Strednej zdravotníckej školy sv. Heleny v Trebišove. Uvedená škola bude v ich zriaďovateľskej 

pôsobnosti.  

Žiadam Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme 

(Gréckokatolícka eparchia Košice) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu. Zároveň upozorňujem, že vzhľadom na to, že ide 

o prenájom nehnuteľného majetku mesta, aj tu je potrebný  súhlas trojpätinovej väčšiny  všetkých 

poslancov, čiže 15 hlasov.  

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie Dodatku č. 2 k Zmluve o nájme zo dňa 06.11.2007 v znení Dodatku č. 1 zo dňa 24.03.2010 

uzatvorenej medzi mestom Trebišov ako prenajímateľom a Gréckokatolíckou eparchiou Košice, so 

sídlom: Dominikánske námestie 2/A, 043 43 Košice, IČO: 30 305 624 ako nájomcom, predmetom 

ktorého je zmena účelu predmetu nájmu aj na zabezpečovanie vyučovacieho procesu Strednej 

zdravotníckej školy sv. Heleny v Trebišove. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 296/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 16 

Zriadenie vecného bremena (VSD, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove uznesením č. 75/2019 schválilo uzatvorenie Zmluvy o uzatvorení 

budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena s Východoslovenskou distribučnou, a.s. Na základe tohto 

uznesenia uzatvorilo mesto Trebišov s VSD, 13.05.2019 Zmluvu o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení 

vecného bremena. Predmetom zmluvy bola dohoda o zriadení vecného bremena k časti pozemku parc. 

č. 2302/1 a č. 2319/1, ktoré sú vo vlastníctve mesta Trebišov a na ktorých budúci oprávnený zrealizuje 

stavbu podzemného elektrického vedenia. Stavba je situovaná v lokalite Ulice T. G. Masaryka. 

Nakoľko VSD, ako budúci oprávnený zrealizoval povolenú stavbu a jej presné zameranie dokladoval 

porealizačným geometrickým plánom, vyzval budúceho povinného, t. j. mesto Trebišov na uzatvorenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena. Vzhľadom na vyššie uvedené vám predkladáme návrh na 

schválenie zriadenia zmluvného vecného bremena.       

Žiadam Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Zriadenie vecného bremena (VSD, a.s.) 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zriadenie vecného bremena in personam, v prospech oprávneného – Východoslovenská distribučná, 

a.s., so sídlom: Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361, za jednorazovú odplatu 100,00 EUR, 

k časti pozemkov nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, 

registra C KN, parc. č. 2302/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 11805 m² a parc. č. 2319/1, 

zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 8783 m², ktorého obsahom je povinnosť povinného – mesta 

Trebišov strpieť umiestnenie elektro-energetického zariadenia na predmetných pozemkoch, v rozsahu 

podľa geometrického plánu č. 20.01812/2020, vyhotoveného: HRDLIČKA – SLOVAKIA s.r.o., so 
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sídlom Moyzesova 46, 040 01 Košice, IČO: 36 579 009, zo dňa 03.09.2020, úradne overeného dňa 

09.09.2020 pod G1-291/2020. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 16, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 297/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 17 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (VSD, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

20.10.2020 Východoslovenská distribučná, predložila mestu Trebišov ako vlastníkovi nehnuteľností 

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov, uvedených v návrhu uznesenia, žiadosť 

o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k  uvedeným pozemkov z dôvodu 

realizácie stavby: Trebišov - úprava NN vedenia. Stavba rieši zriadenie podzemného NN elektrického 

vedenia s príslušenstvom  v severnom úseku Varichovskej ulice pri križovaní sa s Ulicou Ternavskou 

a zriadenie podzemného NN elektrického vedenia medzi ulicami Hurbanovou a Severnou, a úpravu 

a repasovanie vzdušného NN vedenia na  uliciach Varichovskej, Pribinovej, Hurbanovej.  Podzemné 

vedenie bude vedené v pôvodných trasách s výmenou káblov, ktoré budú uložené v chráničke. 

Vzdušné vedenie bude vedené tiež v pôvodných trasách, pričom budú v celom rozsahu vymenené 

podperné body a elektrické vodiče. Zámerom stavby je    odstránenie závad a nedostatkov a zvýšenie 

kvality dodávky elektrickej energie. Predpokladaná dĺžka trasy je 360 m.  Presné údaje budú 

k dispozícii po spracovaní projektovej dokumentácie.  

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča, o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena (VSD, a.s.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasoval: 1  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 
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Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k častiam nehnuteľností 

nachádzajúcich sa v katastrálnom území Trebišov: 

• zapísaných na LV č. 4170: 

- pozemku registra C KN, parc. č 3966/25, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 11828 m²,  

- pozemku registra C KN, parc. č 4471, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 11695 m²,  

- pozemku registra C KN, parc. č 4479, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 1750 m²,  

- pozemku registra C KN, parc. č 4175/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 23482 m²,  

- pozemku registra C KN, parc. č 4144/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3463 m²,  

- pozemku registra C KN, parc. č 3696/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 87 m²,  

- pozemku registra C KN, parc. č 4482/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 5776 m², 

• zapísanej na LV č. 9545: 

- pozemku registra E KN, parc. Č. 7777/4, vodná plocha, o výmere 1622 m2, 

v rozsahu podľa priloženého situačného nákresu, v prospech budúceho oprávneného: 

Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361, predmetom ktorého 

bude povinnosť povinného – mesta Trebišov, strpieť na predmetných pozemkoch uloženie podzemného 

elektrického vedenia s príslušenstvom o predpokladanej dĺžke 360 m. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 298/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 18 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (VSD, a.s. v zastúpení EL 

PRO KAN, s. r. o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Spoločnosť EL PRO KAN, s.r.o., požiadala mesto Trebišov o schválenie Zmluvy o uzavretí budúcej 

zmluvy o zriadení vecného bremena. Spoločnosť EL PRO KAN, s.r.o. zastupuje na základe 

plnomocenstva spoločnosť Východoslovenská distribučná. Vecné bremeno sa navrhuje zriadiť 

v prospech oprávneného ako vlastníka stavby podzemného vedenia. Toto podzemné elektrické vedenie 

je káblovým prepojom medzi existujúcimi NN rozvádzačmi – trafostanica za bytovým domom na ulici 

Berehovskej a rozpojovacou skriňou nachádzajúcou sa na fasáde objektu na ulici M. R. Štefánika. 

Predpokladaná dĺžka trasy je 128 m, v trase bude uložená preventívne chránička pre optický kábel. 

Keďže trasa káblového vedenia sa nachádza v centre mesta v obytnom území, stavebník bude musieť 

venovať zvýšenú pozornosť bezpečnosti pri práci a osobitne uvedeniu územia dotknutého výstavbou 

do pôvodného stavu. 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena (VSD, a.s. v zastúpení EL PRO KAN, s.r.o.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena k častiam nehnuteľnosti 

nachádzajúcej sa v katastrálnom území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, pozemku registra C KN, 

parc. č. 2257/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 17718 m²,  v rozsahu podľa priloženého 

situačného nákresu, v prospech budúceho oprávneného: Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 

31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361, predmetom ktorého bude povinnosť povinného – mesta Trebišov, 

strpieť na predmetnom pozemku uloženie podzemného elektrického vedenia s príslušenstvom o 

predpokladanej dĺžke 128 m. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 299/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

B o d  č. 19 

Prevod nehnuteľného majetku mesta (trafostanica VSD, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

13.05.2019 uzatvorilo mesto Trebišov so spoločnosťou Východoslovenská distribučná, Zmluvu 

o uzavretí budúcej zmluvy, kúpnu zmluvu, predmetom ktorej bol záväzok mesta previesť vlastnícke 

právo k časti nehnuteľnosti vytvorenej porealizačným geometrickým plánom, oddelením z pozemku 

nachádzajúceho sa v katastrálnom území Trebišov, zastavané plochy a nádvoria, na nadobúdateľa za 

dohodnutú cenu 100 Eur/m². Nadobúdateľ realizoval na predmetnom pozemku, ktorý sa nachádza 
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v lokalite Ulice T. G. Masaryka, stavbu kioskovej trafostanice s príslušenstvom. V súlade s vyššie 

uvedenou zmluvou o uzavretí budúcej zmluvy, nadobúdateľ po zrealizovaní stavby a vyhotovení 

porealizačného geometrického plánu žiada previesť vlastnícke právo k predmetnému pozemku.  

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča,  o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Prevod nehnuteľného majetku mesta 

(trafostanica VSD, a.s.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Ing. Duč: 

Týmto by som rád predložil poslanecký návrh na zmenu uznesenia, konkrétne hneď v prvej vete  - 

prevod nehnuteľného majetku mesta podľa § 9a ods. 8 písm. e), nahradil to písmenom e) za písmeno 

b). Ostatný text ostáva nezmenený. 

 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, hlasujeme o pozmeňujúcom návrhu, Ing. Petra Duča.  

Hlasujeme o poslaneckom návrhu Ing. Petra Duča, pozmeňujúci návrh a potom budeme hlasovať 

zvlášť o celom uznesení. 

Nech sa páči, hlasujeme o pozmeňujúcom návrhu Ing. Petra Duča. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený pozmeňujúci návrh Ing. Petra Duča,  bol schválený 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod nehnuteľného majetku mesta podľa § 9a ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, a to nehnuteľnosti nachádzajúcej sa v katastrálnom území Trebišov, 

pozemku, registra C KN, parc. č. 2302/4, zastavané plochy a nádvoria, o výmere 15 m², vzniknutého 

na základe Geometrického plánu č. 20.01811/2020 zo dňa 02.09.2020, vyhotoveného: HRDLIČKA – 

SLOVAKIA s.r.o., so sídlom Moyzesova 46, 040 01 Košice, IČO: 36 579 009, úradne overeného dňa 

08.09.2020 pod G1-290/2020, oddelením od pôvodného pozemku zapísaného na LV č. 4170, registra C 

KN, parc. č. 2302/1, zastavané plochy a nádvoria, o výmere 11805 m², v prospech nadobúdateľa: 

Východoslovenská distribučná, a.s., Mlynská 31, 042 91 Košice, v podiele 1/1, za kúpnu cenu 1500,00 

EUR. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 300/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 20 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 129/2013 

o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných 

priestranstvách 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove schválilo na svojom zasadnutí dňa 26.06.2013 Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách 

a ostatných verejných priestranstvách. Vzhľadom na pokročilosť času bolo potrebné novelizovať 

viaceré pojmy a inštitúty už obsiahnuté vo všeobecne záväznom nariadení, prípadne vypustiť 

ustanovenia, ktoré už aktuálna právna úprava neupravuje, resp. upravuje inak.  Ide najmä 

o legislatívne, pojmologické zmeny, napr. zákon o obecnom zriadení definuje pojem verejné 

priestranstvo, cestný zákon definuje pojem miestne komunikácie, ako aj o aktualizáciu tam 

obsiahnutých právnych predpisov. Ďalším dôvodom prípravy tohto dodatku bola potreba rozšíriť 

okruh motorových vozidiel, ktoré majú zakázané parkovanie a státie v čase od 20.00 h do 06.00 h 

o kategóriu vozidiel N1 s dĺžkou nad 5 metrov, teda o motorové vozidlá navrhnuté a vyrobené 

predovšetkým na prepravu tovaru s najväčšou hmotnosťou nepresahujúcou 3,5 tony dlhšie ako 5 

metrov a autobusov – kategóriu vozidiel M1 s dĺžkou nad 5 metrov, teda motorové vozidlá navrhnuté 

a vyrobené predovšetkým na prepravu cestujúcich a ich batožiny s najviac ôsmimi miestami na sedenie 

okrem miesta na sedenie vodiča a bez plochy pre stojacich cestujúcich bez ohľadu na to, či je počet 

miest na sedenie obmedzený na miesto na sedenie vodiča. V rámci pripomienkového konania podľa 

zákona o obecnom zriadení, boli od poslancov mestského zastupiteľstva mestu doručené pripomienky 

k zverejnenému návrhu dodatku k VZN. Doručené pripomienky boli vyhodnotené komisiou pre 

vyhodnocovanie pripomienok, pričom tieto boli komisiou prijaté ako dôvodné a následne boli 

zapracované do návrhu dodatku k všeobecne záväznému nariadeniu. V materiáloch vám predkladáme 

konečný návrh dodatku k VZN a ako súčasť Vyhodnotenia pripomienok k návrhu Dodatku č. 1 k VZN 

č. 129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných 

priestranstvách aj pôvodné znenie dodatku a znenie dodatku s vyznačenými zmenami tak, aby bolo 

z materiálu zrejmé kde došlo k zmenám. V súvislosti s tým, vám predkladáme návrh Dodatku č. 1 

k predmetnému VZN.   

Žiadam zástupcu primátora, Ing. Petra Duča,  o  stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní a státí vozidiel na miestnych komunikáciách 

a ostatných verejných priestranstvách a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 
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schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.   

 

Ing. Telepovský: 

Ja len jednu takú malú poznámočku. Pri zasadnutí mestskej rady bol prezentovaný názor, že toto VZN 

by v praxi malo byť alebo to obmedzenie státia v meste, by malo byť upravené aj dopravným 

značením. K tomuto názoru z mojej strany toľko, zastávam názor, zastávam právny názor, že 

bezprostredne nevyhnutné obmedziť státie v meste v zmysle tohto VZN nie je nutné aj dopravným 

značením. Aj dnešné platné VZN obmedzuje státie nákladných vozidiel v meste a dopravným 

značením to upravené nemáme. Na druhej strane však pripúšťam, že to isté komplikácie pre 

motoristov spôsobiť môže a to hlavne pre motoristov mimomestských a toto obmedzenie by bolo 

vhodné upraviť aj dopravným značením. Nie je to však nevyhnutné okamžite a je to možné upraviť 

dopravným značením  - zóna s dopravnými obmedzeniami. Do mesta máme štyri vjazdy, je to Ulica 

M. R. Štefánika v oboch smeroch, Družstevná ulica, Ulica ČSA, Dopravná.  Takže jednalo by sa len 

o štyri dopravné značky, poprípade by sa to dalo, ale už by to bolo komplikovanejšie riešenie, 

obmedziť to na vjazdoch obytných zón. Som však toho názoru, že momentálne to nutné nie je a nič 

nebráni tomu, aby sme VZN v takej podobe ako je predkladané  mohli prijať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Keďže sa už nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu k uvedenému bodu a zároveň 

žiadam návrhovú  komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. Vzhľadom na to, že schvaľujeme 

Dodatok k všeobecne záväznému nariadeniu mesta, na to, aby bol schválený je potrebný súhlas 

trojpätinovej väčšiny prítomných poslancov. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta  Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 129/2013 o parkovaní a státí 

vozidiel na miestnych komunikáciách a ostatných verejných priestranstvách 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 

 

za: 16, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 301/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 21 

Zmeny a doplnky č. 6 Územného plánu mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V zmysle rozsiahlej Dôvodovej správy, ktorú máte ako súčasť tohto materiálu, otváram diskusiu, len 

pripomínam, že tieto návrhy a žiadosti zmien boli prerokované a prejednané aj na úrovni jednotlivých 

komisií, pracovných sedení, pripomienkového konania a potom aj zasadnutia mestskej rady a boli 

odporúčané na schválenie.  

Nech sa páči, pán Ing. Duč so stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Zmeny a doplnky č. 6 Územného plánu 

mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasoval: 1  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu.    

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ berie na vedomie 

súhlasné stanovisko Okresného úradu Košice, Odboru výstavby a bytovej politiky o preskúmaní 

návrhu Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu mesta Trebišov podľa §25 zákona č. 50/1976 Zb. 

o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov (stavebný zákon), 

B/ súhlasí 

s vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania návrhu Zmien a doplnkov č. 6 

Územného plánu mesta Trebišov, 

C/ schvaľuje 

podľa §26 ods. (3) a §27 ods. (3) stavebného zákona v nadväznosti  na §11 ods. (4) písm. c) 

zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Zmeny a doplnky č. 6 

Územného plánu mesta Trebišov,  

D/ žiada 

primátora mesta zabezpečiť prostredníctvom odborne spôsobilej osoby pre obstarávanie Zmien 

a doplnkov č. 6 Územného plánu mesta Trebišov: 

a) v súlade s §6 ods. (8) zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov vyhlásenie Dodatku č. 6  k Všeobecne záväznému  nariadeniu mesta Trebišov č. 

108/2011, ktorým sa vymedzujú záväzné časti  Zmien a doplnkov č. 6 Územného plánu mesta 

Trebišov, 

b) označenie textovej časti, výkresovej časti a záväznej časti Zmien a doplnkov č. 6  Územného 

plánu mesta Trebišov  schvaľovacou doložkou v súlade s §28 ods. (1) stavebného zákona, 
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c) vyhotovenie registračného listu v súlade s §28 ods. (5) stavebného zákona a jeho doručenie 

Ministerstvu dopravy a výstavby  SR spolu s kópiou uznesenia o schválení  Zmien a doplnkov 

č. 6  Územného  plánu mesta Trebišov,                                         

d) uloženie Zmien a doplnkov č. 6  Územného plánu mesta Trebišov v meste – na mestskom       

úrade, stavebnom úrade a na Okresnom úrade Košice, Odbore výstavby a bytovej     politiky 

do 3 mesiacov od ich schválenia, 

e) zverejniť v súlade s §27 ods. (4) písm. a) a b) stavebného zákona, záväznú časť Zmien      

a doplnkov č. 6  Územného plánu mesta Trebišov na úradnej tabuli najmenej na 30 dní 

a doručením dotknutým orgánom štátnej správy. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 302/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 22 

Dodatok č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, 

ktorým sa vymedzujú záväzné časti Územného plánu mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tento dodatok nadväzuje na schválený bod, ktorý sme schvaľovali v rámci predchádzajúceho 

uznesenia. 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Dodatok č. 6 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, ktorým sa vymedzujú záväzné časti Územného plánu mesta 

Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Telepovský: 

Pán primátor, ja by som chcel oceniť predkladaný materiál   a to hlavne v častiach body 2.1., 2.2., 2.3., 

ktoré sa tykajú zriaďovania odstavných a parkovacích plôch. V diskusii bol spomenutý problém napr. 

údržby ciest, problémy s parkovaním vozidiel. Tento materiál nie je nejakou svojvôľou mesta, pretože 

vychádza z príslušných zákonných noriem ale tá povinnosť zriaďovania odstavnej alebo parkovacej 
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plochy v rámci zastavanej plochy investorom je veľmi dôležitá a rieši problémy, ktoré mesto trápia. 

Takže ja to vítam a oceňujem. Ďakujem.  

Ja by som snáď ešte, týka sa to len obytného územia, škoda, že tento materiál nerieši tento problém aj 

v iných častiach mesta,  mimo obytné územie. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Keďže sa už nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu. Vzhľadom na to, že súčasťou 

uznesenia je schvaľovanie Dodatku k všeobecne záväznému nariadeniu, aj v tomto prípade platí, že na 

jeho schválenie je potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny prítomných poslancov. 

Žiadam návrhovú  komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Dodatok č. 6 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Trebišov č. 108/2011, ktorým sa vymedzujú 

záväzné časti Územného plánu mesta Trebišov, v znení predloženého návrhu 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 16, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 303/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 23 

Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

V rámci tohto bodu vám predkladáme Prekladáme Vám návrh Cenníka služieb poskytovaných mestom 

a mestskými organizáciami, ktorý je aktualizovaný na strane č. 5 vo zvýraznenej podobe.  Tento 

materiál bol prerokovaný aj na úrovni komisií aj na úrovni mestskej rady a bol odporúčaný na 

prerokovanie a schválenie.   

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Cenník služieb poskytovaných mestom 

a mestskými organizáciami a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

Cenník služieb poskytovaných mestom a mestskými organizáciami 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 304/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 24 

Revitalizácia športového areálu Slavoj 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Fond na podporu športu vyhlásil výzvu na predkladanie žiadostí o poskytnutie finančného príspevku 

na projekty podpory športu spočívajúce vo výstavbe, rekonštrukcii a modernizácii športovej 

infraštruktúry za účelom utvárania priaznivých a dlhodobo udržateľných podmienok pre  rozvoj športu 

detí, mládeže, športových talentov a širokej verejnosti vrátane zdravotne postihnutých občanov. 

Termín na podanie žiadosti o finančný príspevok je 31.03.2021. Spolufinancovanie musí byť 

deklarované relevantnými dokumentmi -  uznesenie mestského zastupiteľstva. Mesto Trebišov plánuje 

predložiť žiadosť o finančný príspevok s celkovou maximálnou výškou oprávnených výdavkov 

projektu 101 000 Eur. Minimálna výška spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je 50% z celkovej 

sumy. Minimálna výška nenávratného finančného príspevku je limitovaná sumou 50 000 Eur. 

Realizácia tohto projektu umožní revitalizáciu niektorých nevyužitých plôch v športovom areáli.  

Zároveň sa vypracuje sa projektová dokumentácia územia zaznačeného v obrázku budú podľa 

rozpočtu projektu vyčlenené logické celky v hodnote do 101 000 Eur pre potreby žiadosti o finančný 

príspevok. Na prípadné ostatné časti bude mesto hľadať ďalšie externé zdroje, prípadne sa využijú aj 

vlastné zdroje. Súčasťou projektu je revitalizácia trávnatých plôch, na loptové hry vrátane drenáže, 

vytvoria sa parkovacie miesta, lavičky, oplotenie, osvetlenie, tribúna a zelené plochy pre deti. Na 

pôvodné hádzanárske ihrisko bude položený nový asfaltový koberec a presťahuje sa sem 

skateboardové ihrisko umiestnené pri OC Kaufland. Zrevitalizované priestory budú slúžiť pre športové 

potreby širokej verejnosti. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  



Strana 39 z 55 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Revitalizáciu športového areálu Slavoj 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 6, proti: 0, zdržal sa:  1, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1) Predloženie žiadosti o finančný príspevok a jeho spolufinancovanie pre projekt: „Revitalizácia 

športového areálu Slavoj“. 

2) Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa v sume maximálne 50 500,00 EUR, stanovené 

z celkových maximálnych oprávnených výdavkov žiadosti o finančný príspevok v sume 

101 000,00 EUR. 

3) Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu. 

Výška maximálnych celkových výdavkov žiadosti o finančný príspevok:         101 000,00 EUR 

Výška maximálneho žiadaného nenávratného finančného príspevku:                         50 500,00 EUR 

Výška maximálneho spolufinancovania pre potreby žiadosti o finančný príspevok:   50 500,00 EUR 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 305/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 25 

Vodozádržné opatrenia v Trebišove - Kutnohorská 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo životného prostredia Slovenskej republiky ako riadiaci orgán pre Operačný program 

Kvalita životného prostredia vyhlásilo výzvu so zameraním na vodozádržné opatrenia 

v urbanizovanej krajine. Mesto Trebišov plánuje koncom mesiaca apríl 2021 predložiť žiadosť 

o NFP s celkovou maximálnou výškou oprávnených výdavkov projektu cca 100 000 Eur. 
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Minimálna výška spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je 5% z celkovej sumy. V súčasnosti 

prebieha verejné obstarávanie dodávateľa stavby, preto ešte nie je možné vyčísliť presné náklady. 

Realizácia tohto projektu umožní komplexné riešenie lokality starej tržnice na Kutnohorskej ulici. 

Keďže realizovanie vodozádržných opatrení má svoje princípy a s ohľadom na okolností  je pre nás 

výhodnejšie pracovať s lokalitou, kde je nutná rekonštrukcia, vidíme príležitosť na aplikáciu 

takéhoto opatrenia práve v tejto mestskej časti. Vodozádržné opatrenie má veľký vplyv na 

zmiernenie negatívnych dopadov klímy, bude predstavovať náhradu nepriepustného povrchu za iné 

priepustné povrchy s vodozádržnou funkciou, čo v našom prípade znamená aj výmena 

nepriepustných dlaždíc za ekologickú dlažbu, pričom odvodnenie navrhovanej lokality je 

zabezpečené priesakom v škárach medzi jednotlivými dlaždicami. Ako pridaná hodnota projektu 

bude vybudovanie nového parkoviska pre motorové vozidlá v počte miest 19.  Naším cieľom je 

správať sa zodpovedne nielen voči obyvateľom tohto mesta, ale aj voči životnému prostrediu ako 

celku a týmto pilotným projektom môžeme ukázať náš záujem v dobro veci. Toto vodozádržné 

opatrenie bude mať pozitívny vplyv na mikroklímu daného územia tým, že dažďove vody z danej 

lokality nebudú rigolmi v čo najkratšom čase z riešeného územia odvádzané, ale naopak, zachytené 

a v čo najväčšej možnej miere využité na zlepšenie mikroklímy riešenej oblasti pri zabezpečení 

ochrany zdravia a majetku obyvateľov. Ja len pripomínam, že v tomto prípade hovoríme o lokalite 

niekdajšej starej tržnice, ktorá prešla zmenou, bola demontovaná, vzhľadom aj na požiadavky 

občanov a verejnosti, bola upravená do dnešnej podoby a plánuje sa využiť ako odstavná plocha 

pre vozidlá s tým, že pokiaľ táto žiadosť bude schválená, môžu sa realizovať na celej ploche tieto 

opatrenia k zadržiavaniu zrážkovej vody. 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Vodozádržné opatrenia v Trebišove – 

Kutnohorská a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu, nech sa páči 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a jeho spolufinancovanie pre projekt: 

„Vodozádržné opatrenia v Trebišove - Kutnohorská“, kód výzvy: OPKZP-PO2-SC221-2020-62. 

2) Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa stanovené z celkových oprávnených výdavkov 

predstavuje 5% z predloženého projektu. 

3) Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 23) 

 

za: 16, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 306/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 26 

MŠ Hviezdoslavova – obnoviteľný zdroj energie 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 23 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj v tomto prípade Ministerstvo životného prostredia Slovenskej republiky, ako riadiaci orgán pre 

Operačný program Kvalita životného prostredia, vyhlásilo výzvu so zameraním na zvýšenie podielu 

Obnoviteľných zdrojov energie na hrubej konečnej energetickej spotrebe SR. Mesto Trebišov plánuje 

predložiť žiadosť o nenávratný finančný príspevok s celkovou maximálnou výškou oprávnených 

výdavkov projektu 138 000 Eur.  Žiadaná výška nenávratného finančného príspevku je 131 100 Eur. 

Výška spolufinancovania z vlastných zdrojov predstavuje sumu 6 900 Eur. Minimálna výška 

spolufinancovania zo zdrojov prijímateľa je 5% z celkovej sumy. Realizácia tohto projektu umožní 

rekonštrukciu zdroja tepla za účelom zníženia primárnej energetickej náročnosti v objektoch Materskej 

školy Hviezdoslavova. Návrh obsahuje zostavu dvoch plynových tepelných čerpadiel, fungujúcich 

systémom vzduch-voda, s celkovým výkonom 151,4 kW. Návrh zdroja tepla vychádza z celkovej 

potreby tepla na vykurovanie objektov materskej školy. Podľa ročnej spotreby plynu, Materská škola 

Hviezdoslavova za rok 2020 a pri celkovej predpokladanej výške oprávnených nákladov                   

138 000 Eur, predstavuje návratnosť spoluúčasti 5%  horizont do dvoch rokov. Dôležitá v tomto 

prípade je aj ekologická stránka projektu. Pri prevádzke tepelných plynových čerpadiel je 

produkovaných menej emisií oxidu dusíka.  

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanoviskom mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  MŠ Hviezdoslavova – obnoviteľný zdroj 

energie a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

MUDr. Čeplíková: 

Ja musím povedať, že sa mi tieto posledné projekty a návrhy veľmi páčia a dúfam, že prispejeme 

k ochrane životného prostredia, keď budú schválené. Tak držím palce. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. 

Keďže sa už nikto iný nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1) Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok a jeho spolufinancovanie pre projekt: „MŠ 

Hviezdoslavova – obnoviteľný zdroj energie“, kód výzvy: OPKZP-PO4-SC411-2019-61. 

2) Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa, stanovené z celkových oprávnených výdavkov na 

projekt vo výške 138 000,00 EUR, v sume maximálne 6 900,00 EUR. 

3) Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu. 

 

Výška celkových výdavkov na projekt:   138 000,00 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku:   131 100,00 EUR 

Výška spolufinancovania:         6 900,00 EUR   

  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem, nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 24) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 307/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

B o d  č. 27 

Obstaranie nájomných bytov – Trebišov – sídlisko JUH I., 2X39 b.j. a ich 

financovanie 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 24 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto   Trebišov   plánuje   výstavbu   nájomných   bytov  v  lokalite sídliska Juh. Byty budú   

postavené   v bežnom    štandarde.    Projekt   rieši   dva   bytové   domy identického  pôdorysu, 4+1 

nadzemné podlažie,  s kompletnou   technickou    vybavenosťou,  v každom bytovom dome bude 39 

bytových jednotiek. Z celkového počtu 39 bytov v bytovom dome bude 1-izbových bytov 12, 2-

izbových bytov 12, 3-izbových bytov 12 plus 3, ktoré sú upravené pre handicapované osoby, situované 

na prízemí. Spolu v obidvoch bytových domoch tak bude 78 bytových jednotiek o obytnej ploche  cca 

33 m2 až 78 m2. Mesto Trebišov predkladá Štátnemu fondu rozvoja bývania žiadosť o poskytnutie 

úveru na výstavbu nájomných bytov a zároveň predkladá Ministerstvu dopravy a výstavby SR žiadosť 

na poskytnutie dotácie na obstaranie technickej vybavenosti, pričom výstavba bude dofinancovaná 

z vlastných prostriedkov mesta Trebišov. Dofinancovanie z vlastných prostriedkov sa týka tých 

stavebných objektov, na ktoré nie je poskytovaná dotácia v rámci podpory výstavby nájomných bytov, 

ako aj pokrytia schodkov, ktoré vznikajú pri prepočte výšky úveru a dotácie zo zaokrúhľovania na celé 

desiatky smerom nadol. Jednou z podmienok pre podanie žiadosti o poskytnutie úveru zo ŠFRB je 

predloženie uznesenia mestského zastupiteľstva, ktorým mesto Trebišov potvrdí, že súhlasí 
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s predložením žiadosti, že súhlasí so spôsobom financovania výstavby nájomných bytov formou úveru 

a dotácie, a že výstavbu dofinancuje z vlastných prostriedkov. Zároveň je potrebné, aby mesto 

Trebišov deklarovalo záväzok zachovať nájomný charakter bytov, záväzok dodržať podmienky 

a rozsah sociálneho bývania v nájomných bytoch a záväzok zriadiť príslušné záložné práva na 

zabezpečenie poskytnutého úveru a dotácie. 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora mesta o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala   Obstaranie nájomných bytov – Trebišov 

– sídlisko JUH I., 2x39 b.j. a ich financovanie (dodávam, že mestská rada - Žiadosť o poskytnutie 

úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania, tak sa volal ten pôvodný materiál, ktorý bol predkladaný na 

mestskú radu) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0     

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ schvaľuje  

1/ investičný zámer na obstaranie výstavby 78 nájomných bytov, rozdelených na 2 objekty – bytový 

dom C a bytový dom D, na základe stavebného povolenia č. 53/19/2020, zo dňa 31.01.2020, 

vydaného obcou Vojčice, ktoré sa stalo právoplatným a vykonateľným dňa 31.01.2020 a ktorým 

Stavebný úrad Vojčice povolil stavbu Trebišov, sídlisko JUH I., 2x39 b.j. Nájomné byty - 

aktualizácia na pozemkoch registra „KNC“ parc. č. 1749/159, 1749/136 a 1749/1 v katastrálnom 

území Trebišov a na základe projektovej dokumentácie z apríla 2009 vypracovanej generálnym 

projektantom Stavoprojekt, s.r.o., so sídlom Jarkova 31, 080 01 Prešov, IČO: 31705286 a jej 

aktualizácie z októbra 2019 a októbra 2020 pre projekt „Trebišov – sídlisko JUH I., 2 x 39 bj, 

nájomné byty“, ktoré budú postavené na parc. reg. „KNC“ č. 1749/159, zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 7595 m2, na parc. reg. „KNC“ č. 1749/136, zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 4534 m2 a na parc. reg. „KNC“ č. 1749/1, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 67086 

m2 v katastrálnom území Trebišov, zapísanej na LV č. 4170, 

2/ investičný zámer na obstaranie výstavby súvisiacej technickej vybavenosti v zložení: 

- SO 03 Verejná kanalizácia 

- SO 04 Kanalizačné prípojky 

- SO 05 Distribučné NN vedenie a odberné elektrické zariadenie 

- SO 06 Verejné osvetlenie, 

- SO 07 Terénne úpravy a spevnené plochy, 

- SO 08 Oplotenie, 

- SO 10 Dažďová kanalizácia, 

- SO 11 Vodovod, 

- SO 12 Vodovodné prípojky, 

ktorá bude zhotovená na základe stavebného povolenia č. 53/19/2020, zo dňa 31.01.2020, 

vydaného obcou Vojčice, ktoré sa stalo právoplatným a vykonateľným dňa 31.01.2020 a ktorým 

Stavebný úrad Vojčice povolil stavbu Trebišov, sídlisko JUH I., 2x39 b.j. Nájomné byty - 

aktualizácia na pozemkoch registra „ KNC“ parc. č. 1749/159, 1749/136 a 1749/1 v katastrálnom 

území Trebišov, na základe projektovej dokumentácie z apríla 2009 vypracovanej generálnym 
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projektantom Stavoprojekt, s.r.o., so sídlom Jarkova 31, 080 01 Prešov, IČO: 31705286 a jej 

aktualizácie z októbra 2019 a októbra 2020 pre projekt „Trebišov – sídlisko JUH I., 2 x 39 b. j., 

nájomné byty“ a na základe Rozhodnutia o povolení na uskutočnenie vodnej stavby vydaným 

Okresným úradom Trebišov, Odbor starostlivosti o životné prostredie č. OÚ-TV-OSZP-

2020/003194-005 vydaného dňa 28.02.2020, ktoré sa stalo právoplatným a vykonateľným dňa 

28.02.2020, ktorým Okresný úrad Trebišov povolil vodnú stavbu Trebišov, sídlisko JUH I., 2x39 

b.j. Nájomné byty - aktualizácia, SO3 Verejná kanalizácia, SO 04 Kanalizačné prípojky, SO 11 

Verejný vodovod SO 12 Vodovodné prípojky podľa projektovej dokumentácie, ktorú vypracovala 

Ing. Miroslava Gabániová, autorizovaný stavebný inžinier v októbri 2019, 

 

3/ uzatvorenie Zmluvy o dielo v znení neskorších dodatkov na dodanie stavby „Trebišov, sídlisko 

JUH I., 2x39 b.j. Nájomné byty - aktualizácia s dodávateľom „Združenie Trebišov“, ktorého 

členmi sú 

a) CEDIS s.r.o., Vajnorská 100/A, 831 04 Bratislava, IČO: 50 607 383, zapísaná v Obchodnom 

registri Okresného súdu Bratislava I, Oddiel: Sro, vložka č. 122240/B, 

b) DKB-KS, s.r.o., Štefana Moyzesa 2131/22, 071 01 Michalovce , IČO: 45 253 650, zapísaná 

v Obchodnom registri Okresného súdu Košice I, Oddiel: Sro, vložka č. 24528/V, 

c) HANT BA a.s., Hliny 1412, 017 17 Považská Bystrica, IČO: 36 328 375, zapísaná 

v Obchodnom registri Okresného súdu Trenčín, Oddiel: Sa, vložka č. 10321/R, 

predmetom ktorej je zhotovenie diela za účelom výstavby stavby: „Trebišov, sídlisko JUH I., 2x39 

b.j., Nájomné byty - aktualizácia“ - výstavba nájomných bytov a súvisiacej technickej vybavenosti 

v celkovej cene 4 664 623,04,- EUR s DPH v nasledujúcom členení a cenách: 

Stavebný objekt Cena bez DPH DPH Cena s DPH 

- SO 01 Bytový dom C  1 736 721,78 347 344,36 2 084 066,14 

- SO 02 Bytový dom D  1 747 963,47 349 592,69 2 097 556,16 

- SO 03 Verejná kanalizácia 21 916,99 4 383,40 26 300,39 

- SO 04 Kanalizačné prípojky  22 121,34 4 424,27 26 545,61 

- SO 05.1 Distribučné NN vedenie a  

     SO 05.2 Odberné elektrické zariadenie 18 330,43 3 666,09 21 996,52

  

- SO 06 Verejné osvetlenie  14 749,58 2 949,92  17 699,50 

- SO 07 Terénne úpravy a 

spevnené plochy, z toho:    202 845,04 40 569,01  243 414,05 

 Komunikácie 95 486,28 19 097,25 114 583,53 

 Chodníky 32 154,78 6 430,96 38 585,74 

 Odstavné plochy 71 180,88 14 236,18 85 417,06 

 Terénne úpravy 4 023,10 804,62 4 827,72 

- SO 08 Oplotenie  5 475,61 1 095,12 6 570,73 

- SO 10 Dažďová kanalizácia  78 124,59 15 624,92 93 749,51 

- SO 11 Verejný vodovod 16 161,72 3 232,34 19 394,06 

- SO 12 Vodovodné prípojky 22 775,32 4 555,06 27 330,38 

4/ spôsob financovania obstarania nájomných bytov – SO 01 Bytový dom C a SO 02 Bytový dom D - 

obstarávací náklad vrátane projektovej dokumentácie 4 199 622,30 EUR s DPH a z toho: 

- úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania vo výške 2 729 750,00 EUR, 

- dotácia z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky vo výške 

1 469 860,00 EUR, 

- dofinancovanie z vlastných finančných prostriedkov mesta vo výške 12,30 EUR 

5/ spôsob financovania obstarania súvisiacej technickej vybavenosti vrátane projektovej 

dokumentácie v celkovej sume 492 900,75 EUR s DPH a z toho: 

- úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania vo výške 262 490,00  EUR, 
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-  dotácia z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky vo výške 

196 110,00  EUR, 

- dofinancovanie z vlastných finančných prostriedkov mesta (z dôvodu neoprávnenosti 

výdavkov niektorých stavebných objektov a z dôvodu zaokrúhľovania) vo výške 34 300,75 

EUR 

V členení na: 

 

- Verejná kanalizácia a kanalizačné prípojky - SO 03 Verejná kanalizácia a SO 04 Kanalizačné 

prípojky a SO 10 Dažďová kanalizácia - obstarávací náklad vrátane projektovej dokumentácie 

149 955,51 EUR s DPH a z toho: 

- úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania vo výške 82 875,51 EUR, 

- dotácia z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky vo výške 67 080,00 EUR 

  

- Miestne komunikácie vrátane verejného osvetlenia - SO 06 Verejné osvetlenie a SO 07 Terénne 

úpravy a spevnené plochy (z toho Komunikácie a Chodníky) - obstarávací náklad vrátane 

projektovej dokumentácie 172 128,77 EUR s DPH a z toho: 

- úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania vo výške 104 268,77 EUR, 

- dotácia z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky vo výške 67 860,00 EUR, 

  

- Odstavné plochy vrátane príjazdu z miestnej komunikácie a terénne úpravy – SO 07 Terénne 

úpravy a spevnené plochy (z toho Odstavné plochy vrátane príjazdu z miestnej komunikácie 

a Terénne úpravy) - obstarávací náklad vrátane projektovej dokumentácie 91 744,78 EUR 

s DPH a z toho: 

- úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania vo výške 56 497,06 EUR, 

- dotácia z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky vo výške 30 420,00 EUR, 

- dofinancovanie z vlastných finančných prostriedkov mesta vo výške 4 827,72 EUR 

 

- Verejný vodovod a vodovodné prípojky – SO 11 Vodovod a SO 12 Vodovodné prípojky - 

obstarávací náklad vrátane projektovej dokumentácie 49 604,44 EUR s DPH a  z toho:  

- úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania vo výške 18 854,44 EUR, 

- dotácia z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky vo výške 30 750,00 EUR 

 

- Distribučné NN vedenie a odberné elektrické zariadenie – SO 05.1 Distribučné NN vedenie a 

SO05.2 Odberné elektrické zariadenie – obstarávací náklad vrátane projektovej dokumentácie 

22 596,52 EUR s DPH a z toho: 

- financovanie z vlastných finančných prostriedkov mesta vo výške 22 596,52 EUR 

- Oplotenie – SO 08 Oplotenie – obstarávací náklad vrátane projektovej dokumentácie 6 870,73 

EUR s DPH a z toho: 

- financovanie z vlastných finančných prostriedkov mesta vo výške 6 870,73 EUR, 

 

6/ vyčlenenie vlastných finančných prostriedkov na obstaranie súvisiacej technickej vybavenosti nad 

rámec požadovanej dotácie a úveru z rozpočtu mesta vo výške 34 300,75 EUR a vyčlenenie 

vlastných finančných prostriedkov na obstaranie nájomných bytov nad rámec požadovanej dotácie 

a úveru  z rozpočtu mesta vo výške 12,30 EUR, 

 

7/ podanie žiadosti o poskytnutie dotácie na obstaranie výstavby nájomných bytov v súlade s týmto 

uznesením a podľa zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní 

z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky, Námestie slobody č. 6, 810 05 Bratislava, 

IČO: 30416094, 
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8/ podanie žiadosti o poskytnutie podpory vo forme úveru na obstaranie výstavby nájomných bytov 

v súlade s týmto uznesením a podľa zákona č. 150/2013 Z. z. o Štátnom fonde rozvoja bývania zo 

Štátneho fondu rozvoja bývania, so sídlom Lamačská cesta 8, 833 04 Bratislava, IČO: 

31749542 so splatnosťou 40 rokov, 

 

9/ podanie žiadosti o poskytnutie dotácie z Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky, so 

sídlom Námestie slobody č. 6, 810 05 Bratislava, IČO: 30416094 v sume 196 110,00 EUR 

a o poskytnutie úveru so Štátneho fondu rozvoja bývania, so sídlom Lamačská cesta 8, 833 04 

Bratislava, IČO: 31749542 na obstaranie výstavby súvisiacej technickej vybavenosti v sume 262 

490,00 EUR, v súlade s týmto uznesením a v členení: 

- Verejná kanalizácia a kanalizačné prípojky - SO 03 Verejná kanalizácia a SO 04 Kanalizačné 

prípojky a SO 10 Dažďová kanalizácia 

- Miestne komunikácie vrátane verejného osvetlenia - SO 06 Verejné osvetlenie a SO 07 Terénne 

úpravy a spevnené plochy (miestne komunikácie) 

- Odstavné plochy vrátane príjazdu z miestnej komunikácie - SO 07 Terénne úpravy a spevnené 

plochy (odstavné plochy vrátane príjazdu z miestnej komunikácie ) 

- Verejný vodovod a vodovodné prípojky - SO 11 Vodovod a SO 12 Vodovodné prípojky, 

a to podľa zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní a zákona 

č. 150/2013 Z. z. o Štátnom fonde rozvoja bývania,  

 

10/ záväzok mesta Trebišov zachovať nájomný charakter bytov postavených v súlade s  týmto 

uznesením, a to po dobu celej životnosti bytovej budovy, 

 

11/ záväzok mesta Trebišov dodržiavať podmienky a rozsah sociálneho bývania v byte pri nájme 

nájomných bytov postavených v súlade s týmto uznesením, najmä podľa ustanovení §12 a §22 

zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o sociálnom bývaní, 

 

12/ záväzok zriadiť záložné právo na zabezpečenie vrátenia poskytnutej dotácie a na zachovanie 

nájomného charakteru bytov obstaraných podľa  zákona č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj 

bývania a o sociálnom bývaní na nájomné byty postavené v súlade s týmto uznesením a na 

pozemok v katastrálnom území Trebišov, reg. C KN, č. 1749/159, zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 7 595 m2, zapísaný na LV č. 4170, na ktorom budú nájomné byty postavené v prospech 

Ministerstva dopravy a výstavby Slovenskej republiky, Námestie slobody č. 6, 810 05 Bratislava, 

počas celej životnosti bytových budov, 

13/ záväzok zriadiť záložné právo na nájomné byty obstarané podľa zákona č. 150/2013 Z. z. 

o Štátnom fonde rozvoja bývania, postavené v súlade s týmto uznesením a na pozemok 

v katastrálnom území Trebišov, reg. C KN, č. 1749/159, zastavaná plocha a nádvorie o výmere  7 

595 m2, zapísaný na LV č. 4170, na ktorom budú nájomné byty postavené v prospech záložného 

veriteľa Štátny fond rozvoja bývania, so sídlom Lamačská cesta 8, 833 04 Bratislava, IČO: 

31749542, 

14/ zriadenie záložného práva k nehnuteľnostiam: k stavbe vo vlastníctve mesta Trebišov, 

v katastrálnom území Trebišov, súp. č. 844, postavenej na pozemku reg. C KN, parc. č. 2392/2, 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3020 m2, a k pozemku vo vlastníctve mesta Trebišov, 

v katastrálnom území Trebišov, parc. reg. C KN č. 2392/2, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

3020 m2 a k pozemku vo vlastníctve mesta Trebišov, v katastrálnom území Trebišov, parc. reg. C 

KN č. 2392/1, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 10 648 m2 evidovaných na liste vlastníctva č. 

4170, v celkovej hodnote 3.040.000,00 EUR, určenej na základe znaleckého posudku č. 23/2021 

zo dňa 28.01.2021 vypracovaného súdnym znalcom Ing. Miroslavom Vaškom, so sídlom Čsl. 

armády 2355/28, 075 01 Trebišov, v prospech záložného veriteľa Štátny fond rozvoja bývania, so 

sídlom Lamačská cesta 8, 833 04 Bratislava, IČO: 31749542 a zriadenie záložného práva na 

rozostavanú stavbu financovanú z požadovaného úveru, po splnení zákonom stanovených 
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podmienok pre zápis rozostavanej stavby na liste vlastníctva, najneskôr však pred ďalším 

požadovaným čerpaním podpory vo forme úveru ako spôsob zabezpečenia úveru na obstaranie 

nájomných bytov a súvisiacu  technickú vybavenosť poskytnutého zo Štátneho fondu rozvoja 

bývania, 

 

15/ záväzok mesta Trebišov zapracovávať splátky úveru poskytnutého zo Štátneho fondu rozvoja 

bývania počas trvania zmluvného vzťahu so Štátnym fondom rozvoja bývania do rozpočtu mesta 

a záväzok v budúcich rokoch vyčleňovať finančné prostriedky v rozpočte mesta na zabezpečenie 

splácania úveru poskytnutého zo Štátneho fondu rozvoja bývania počas celej doby splatnosti,  

 

B/ súhlasí 

s podmienkami na poskytnutie dotácie z Ministerstva dopravy a výstavby a podmienkami na 

poskytnutie úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania na nájomné byty a súvisiacu technickú 

vybavenosť ustanovenými právnymi predpismi platnými v čase podania žiadosti, 

 

C/ súhlasí 

s uvoľnením finančných prostriedkov z rozpočtu mesta schváleného na rok 2021, na úhradu troch 

mesačných splátok na poskytnuté úvery na výstavbu nájomných bytov 2 x 39 b. j., blok C, D 

a súvisiacej technickej vybavenosti v prospech ŠFRB.  

  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 25) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 308/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 28 

Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 25 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Informatívnu správu o stave 

rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. 

Popis realizovaných prác a činnosti máte ako súčasť tohto materiálu v rámci bodu 28. Zároveň tak, ako 

to bolo avizované a neskôr aj zasielané elektronickým spôsobom, boli ste prizvaní na kontrolný deň, 

pravidelný kontrolný deň za účasti poslancov, kde ste sa mali možnosť presvedčiť so stavom 

rekonštrukčných prác v tomto objekte. 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu k uvedenému bodu a zároveň  žiadam návrhovú  

komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej plavárne 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 26) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 309/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 29 

Informatívna správa o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej  športovej 

haly 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 26 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala  Informatívnu správu o stave 

rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh 

na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. 
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Podobne ako pri mestskej plavárni aj v prípade rekonštrukcie tohto objektu bude na prerokovanie 

v rámci mestskej rady a potom aj následne na mestskom zastupiteľstve predkladaná Informatívna 

správa o stave rekonštrukčných prác a zároveň na základe avizovaných informácií už vopred budete 

prizývaní ako poslanci mestského zastupiteľstva aj na stanovené kontrolné dni v rovnakom režime ako 

tomu bolo v prípade mestskej plavárne.  

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Informatívnu správu o stave rekonštrukčných prác na objekte Mestskej športovej haly 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 27) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 310/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

B o d  č. 30 

Správa o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania vybraných dotácií 

poskytnutých z rozpočtu mesta Trebišov na podporu športových klubov 

a športových aktivít v roku 2019 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 27 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Na uvedenie tohto materiálu požiadam hlavného kontrolóra, ale ešte predtým, žiadam Ing. Petra Duča, 

zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala Správu o výsledku kontroly použitia 

a vyúčtovania vybraných dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta Trebišov na podporu športových 

klubov a športových aktivít v roku 2019  a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, hlavný kontrolór mesta. 

 

Ing. Princík: 

Dobrý deň. Krátko uvediem každú správu. Pri tejto kontrole použitia a vyúčtovania dotácií na podporu 

športových klubov a športových aktivít, boli vybrané subjekty, v ktorých bolo pri kontrole dotácií za 

predchádzajúce obdobie zistené nejaké nedostatky a subjekty, ktoré poberali dotácie od mesta 

prvýkrát. Situácia sa dosť podstatne zlepšila a čo sa týka aj podávania žiadosti aj vyúčtovania dotácií, 

počet nedostatkov je oveľa nižší ako bolo pri predchádzajúcej kontrole. Zopár nedostatkov však som 

kontrolou zistil, taký najvážnejší bol pri TJ Milhostov. Vyúčtovanie obsahovalo aj poplatky za 

disciplinárne konania a pokuty, pritom VZN káže, že  prijímateľ nesmie použiť dotáciu na 

financovanie pokút a rôznych sankcií. Telovýchovná jednota, následne doplnila chýbajúce faktúry, 

lebo inač by musela časť dotácií vracať, potom to už bolo v podstate v poriadku. Ďalším takým 

nedostatkom, ktorý sa opakuje je predkladanie fotodokumentácií. Úplne chýbala fotodokumentácia pri 

vyúčtovaní Bedmintonového klubu Victory Trebišov a športové kluby zabúdajú pri predkladaní 

vyúčtovania na fotodokumentácie, alebo fotodokumentácia, ktorá preukazuje splnenie povinnosti 

informovať, že projekt bol podporený mestom Trebišov. Takže, mal by tam byť stále odfotený banner 

známy s podporou mesta Trebišov. Asi všetko. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania vybraných dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta 

Trebišov na podporu športových klubov a športových aktivít v roku 2019 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 28) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 311/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 31 

Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 

obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov pri zákazke – 

„Rekonštrukcia miestnych komunikácii“ 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 28 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, zástupcu primátora o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov pri zákazke 

– „Rekonštrukcia miestnych komunikácii“ a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi.  

 

Ing. Princík: 

Pri tejto kontrole verejného obstarávania na zákazku s nízkou hodnotou – Rekonštrukcia miestnych 

komunikácii, neboli zistené žiadne nedostatky. Proces verejného obstarávania bol v súlade so zákonom 

o verejnom obstarávaní. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov pri zákazke – „Rekonštrukcia miestnych komunikácii“ 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 29) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 312/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 32 

Správa o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 

Trebišov v Základnej škole M. R. Štefánika 910/51, Trebišov za rok 2019 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 29 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala Správu o výsledku kontroly hospodárenia 

a nakladania s majetkom mesta Trebišov v Základnej škole M. R. Štefánika 910/51, Trebišov za rok 

2019 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi mesta.  

 

Ing. Princík: 

Ani pri tejto kontrole aj napriek tomu, že to bola dosť rozsiahla kontrola, neboli zistené žiadne vážne 

nedostatky. Boli tam však nejaké drobné nedostatky a to v interných dokumentoch a v smerniciach 

základnej školy, tiež v zverejňovaní faktúr a jedného dodatku, ale tie boli odstránené v priebehu 

kontroly.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie MUDr. Iveta Čeplíková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Trebišov v Základnej škole 

M. R. Štefánika 910/51, Trebišov za rok 2019 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 30) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 313/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 33 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  za rok 2020 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 30 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča, o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí dňa 8. februára 2021 prerokovala Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2020 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa:  0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi mesta.  

 

Ing. Princík: 

Predloženie Správy o kontrolnej činnosti je povinné podľa § 18f zákona o obecnom zriadení. Hlavný 

kontrolór musí teda predložiť túto správu do 60 dní po skončení predchádzajúceho roka.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Martin Telepovský v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

 

berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2020 

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 31) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 314/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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B o d  č. 34 

Rôzne 

 

Zhodnocovanie biologicky rozložiteľného komunálneho odpadu v Trebišove 
Predkladá: Mgr. Viera Mokáňová, zástupkyňa primátora. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 31 tejto  zápisnice.  

 
PhDr. Čižmár: 

Odovzdávam slovo zástupkyne primátora, Mgr. Viery Mokáňovej, aby uviedla tento bod. Nech sa 

páči. 

 

Mgr. Mokáňová: 

Vážené kolegyne, kolegovia. Tak, ako bolo spomínané na začiatku nášho rokovania v bode 

Interpelácie. Žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na našu kompostáreň je 

v štádiu odborného hodnotenia a v rámci tohto odborného hodnotenia sme dostali výzvu na doplnenie 

žiadosti. Tá výzva, celkom ako obsiahla, ale sú tam podľa mňa nie také závažné veci, ktoré by 

nejakým spôsobom mohli ohroziť našu kompostáreň. Dúfam, že takto vyhodnotia aj odborní 

hodnotitelia, ale z jednej časti, ktoré sme mali doplniť, resp. upresniť, doplniť. Jedna z týchto časti je 

finančná analýza projektu a z úprav tej finančnej analýzy projektu vyplynula aj zmena uznesenia, ktoré 

sme schvaľovali v podstate pre rokom vo februári 2020. Zmena sa netýka celkových oprávnených 

výdavkov, ale upravuje len výšku nenávratného finančného príspevku a výšku spolufinancovania. 

Spolufinancovanie sa navyšuje o 6 centov a ten nenávratný finančný príspevok, nemám to spočítané, 

ale je to o euro  asi a niečo. To všetko, čo tam je, tie dve zmeny vyplývajú z finančnej analýzy, ktorú 

už teraz sme vedeli podrobnejšie urobiť a upraviť. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň  žiadam návrhovú  komisiu, aby 

predniesla poslanecký návrh na uznesenie.  

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ing. Peter Bobík v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 177/2020 zo dňa 04.02.2020 bod 2. a 3., 

ktorých pôvodný text sa nahrádza týmto znením: 

2) Spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa stanovené z celkových oprávnených výdavkov 

3 158 894,30 EUR v sume max. 157 944,72 EUR.  

3)   Financovanie prípadných neoprávnených výdavkov projektu. 

Výška celkových výdavkov na projekt:  3 158 894,30 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku:  3 000 949,58 EUR 

Výška spolufinancovania:       157 944,72 EUR  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Nech sa páči hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 32) 

 

za: 16, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 
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Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 315/2021, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

Vzhľadom na to, že do bodu Rôzne neboli predložené žiadne iné ďalšie materiály, primátor tento bod 

ukončil.  

 

 

 

B o d  č. 35 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže program zasadnutia bol vyčerpaný, primátor poďakoval poslancom za účasť a spoluprácu. 

Termín najbližšieho  plánovaného rokovania mestského zastupiteľstva, ktoré sa uskutoční 26. apríla 

2021. O konaní rokovaní jednotlivých komisií, mestskej rady a potom následne mestského 

zastupiteľstva, vás budeme včas informovať, samozrejme aj so zaslanou pozvánkou a materiálom, 

ktorý bude predmetom rokovania. Týmto vám chcem poďakovať za účasť na dneškom rokovaní 

a želám vám ešte pekný zvyšok dňa. Ďakujem pekne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      PhDr. Marek Čižmár                                                              Mgr. Peter Sovák 

              primátor                                                                                   prednosta  

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Bc. Jozef Gedeon       ................................................ 

 

Ing. Dušan Biž            ................................................   

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

Mária Vašková  


